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Glasilo občine Lukovica

Avto šola Lončar, d.o.o.
Slamnikarska cesta 3b
1230 Domžale

INF: 031 / 209 - 501                    www.avtosolaloncar.si

www.renault.si

P O R A B A  P R I  M E Š A N E M  C I K L U  4 , 1  -  7 , 1  l / 1 0 0 k m . 
E M I S I J E  C O ²  1 0 6  -  1 6 3 g / k m

Renault priporoča

Zamenjajte svoj stari avto katerekoli znamke za novi, okolju prijaznejši 
Renault in izkoristite enkratno EKO subvencijo! Akcija velja do 30. 
septembra 2011. Več informacij na www.renault.si

ZAGOTOVITE SI SVOJ DELEŽ DO KONCA SEPTEMBRA!

*Velja ob nakupu z Renault Financiranjem. Akcija velja do 30. 9. 2011 in velja za vozila iz zaloge. Popusti in ponudbe se izključujejo.
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.1.000.000 EUR
POMLAJUJEMO SLOVENSKI VOZNI PARK!

OB MENJAVI VOZIL STARO ZA NOVO.
EKO SUBVENCIJ

... UGODNO PRODAMO NOVEGA

TAKOJ ODKUPIMO STAREGA ...

EKO SUBVENCIJA!

Prodaja vozil: 01/56 27 111, 041/648 166,
Servis: 01/56 27 333, 031/648 166

Renault pomoč: 080 1 080, Avtovleka: 031 331 357
E-mail: info@avtoset.si, Internet: www.avtoset.si

DELOVNI ČAS: SALON: od 8. do 18. ure, SERVIS: od 8. do 17. ure

Za vas smo odprli nov letni vrt. Preživite prijetne 
trenutke pri nas. Za rezervacije pokličite 01/72 96 113.

Prodaja vstopnic: 
Gostilna Furman, Zlatarnica Domžale, info: 040 757 784     

KOncert: 

VLADO KreSLIn
Kulturni dom 
Janka Kersnika Lukovica, 
petek, 7. oktober ob 19.30

TEČAJ CPP: 03.10.2011, 17.10.2011 
TEČAJ ZA IZPIT ZA TRAKTOR: 07.11.2011

TEČAJI CPP BREZPLAČNI! 
Novi zakon je skrajšal čas izvajanja tečaja na 1 teden in spremenil 
program usposabljanja! Glavna sprememba: pred pričetkom voženj 
je potrebno opraviti Izpit iz teorije na Izpitnem centru Domžale, za 
kar potrebujete poleg tečaja CPP, še zdravniško spričevalo, opravljen 

tečaj prve pomoči in pa dopolnjenih 17 let in pol - ne več 18 let). 
Izpit iz vožnje pa se opravlja, ko dopolnite 18 let.

marche-restaurants.com

Vsak dan sveže sladice – sadne pite iz sezonskega 
sadja, gibanice, kremne rezine…
Po dogovoru pripravljamo tudi 
različne sladice za vaša praznovanja. 
Sladice lahko vzamete za na pot, 
domov ali v pisarno.

SVEŽE SLADICE
Domače Marché® dobrote



september  2011 3UVODnIKUVODnIK

Naslednja številka Rokovnjača izide 28. oktobra 
2011, rok za oddajo prispevkov je 17. oktober 
2011 do 12.00 ure. Članki, ki bodo poslani po 
tem roku v oktobrski številki ne bodo objavlje-
ni. Svoje prispevke lahko pošljete po e-pošti na 
naslov: rokovnjac@lukovica.si, po pošti ali jih 
oddajte v nabiralnik uredništva. Telefon uredni-
štva: 051/365-992

ROKOVNJAČ je glasilo Občine Lukovica. Brezplačno ga prejemajo vsa gospodinjstva občine Lukovica; odgovorni urednik: Leon Andrejka; uredniški 
odbor: Milena Bradač, Vincenc Jeras, Jaka Kersnik in Marko Juteršek; ustanovitelj: Občina Lukovica, Stari trg 1, 1225 Lukovica, tel. 01/729 63 00, gsm: 
051 365 992, jezikovni pregled: Primož Hieng; spletna stran: www.lukovica.si, e-mail: rokovnjac@lukovica.si; produkcija: IR IMAGE, Medvedova 25, 
Kamnik; trženje oglasnega prostora: IR IMAGE, Medvedova 25, Kamnik; naklada: 1.950 izvodov. Glasilo sodi med proizvode, za katere se obračunava 
8,5 % DDV (Ur. l. RS št. 89/98). Rokovnjač je vpisan v evidenco javnih glasil Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno številko 1661 in v razvid medijev 
Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno številko 380. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja besedil glede na tehnične in materialne možnosti. 
Nenaročenih člankov ne honoriramo. Na naslovnici: Utrinek s prireditve Na vasi je lepo, ko pod lipo na Kanalu zapojo, foto: Milena Bradač

Seznam kontaktov in uradnih ur 
nekaterih pomembnih institucij
OBČInA LUKOVIcA   T: (01) 72 96 300

pon.: 08.00 – 12.00, sre.: 08.00 – 12.00, 14.00 – 17.00, pet.: 08.00 – 12.00

POŠtA LUKOVIcA  T: (01) 729 62 50
pon – pet.: 08:00 – 09:30, 10:00 – 15:30, 16:00 – 18:00, sob.: 08:00 – 12:00

POŠtA BLAGOVIcA  T: (01) 729 62 30
 pon., tor., čet., pet.: 08:00 – 09:30, 12:00 – 14:00 
sre.: 08.00 – 9.30, 14:00 – 17:00,  sob.: 08.00 – 10.00

POŠtA trOJAne  T: (01) 729 62 20
pon., tor., čet., pet.:  08:00 – 09:30, 10:00 – 14:00, sre.: 08.00 – 11.00, 14:00 – 17:00, 
sob.: 08.00 – 11.00

ZDrAVStVenA POStAJA LUKOVIcA
Splošna ambulanta:   T: (01) 723 50 06

pon., čet.: 13:00 – 19:30, tor., sre., pet.: 07:00 – 13:30
Ambulanta za otroke in mladostnike:   
  T: (01) 723 69 80

tor.: 13:00 – 19:00, čet.: 07:00 – 13:00
Patronažna služba:  T: (01) 723 69 81

pon. – pet.: 7:00 – 14:30 
Zobna ambulanta:  T: (01) 723 51 56

pon., sre.: 12:30 – 19:00, tor., čet., pet.: 7:00 – 13:30
 Otroška zobna ambulanta: T: (01) 723 69 78

pon., sre.: 12:30 – 19:00, tor., čet., pet.: 07:00 – 13:30

ZDrAVStVenI DOM DOMŽALe
Urgentna služba  T: (01) 724 52 12
Dežurna služba  T: (01) 724 52 11
Dežurni reševalec  T: (01) 724 52 13

KnJIŽnIcA Dr. JAKOBA ZUPAnA ŠentVID
 pon., sre.: 14:00 – 19:00, pet.: 09:00 – 14:00

UPrAVnA enOtA DOMŽALe
  T: (01) 722 01 00, F: (01) 724 21 04
Poslovanje s strankami in izpitni center

pon., tor.: 08.00 – 15:00, sre.: 08:00 – 12:00 / 13:00 – 18:00, pet.: 08:00 – 13:00
Uradne ure vložišča, svetovalca za pomoč strankam po telefonu 
in glavne pisarne za poslovanje po elektronskih medijih 

 pon., tor., čet.: 8:00 – 15:00, sre.: 8:00 – 12:00 / 13:00 – 18:00, pet.: 8:00 – 13:00

V S e b i n a
Širitev pokopališča  5

Daljinsko ogrevanje na lesno biomaso 6

Javni razpis štipendij 7

nK Črni Graben 9

Industrijska cona L6 Lukovica 12

Blagoviške gasilke na triglavu 14

Lovski večer 16

Druženje podeželskih žena 17

Poletni kamp ustvarjalnih 18

Varno v šolo in iz nje 19

ribiči tekmovali  21

Prvi Marjanov memorial 22

4. občinsko šahovsko prvenstvo 23

Kis – zdravilo, razkužilo, čistilo ... 24

Spletne strani za društva 25

nagradna križanka 26

UVODniK
V Občini Lukovica so začetek meseca sep-
tembra zaznamovale prireditve ob občin-
skem prazniku. Žal je osrednja proslava 
odpadla, saj se je pred njenim začetkom 
razbesnelo neurje. Enaka usoda je dole-
tela Rokovnjaško noč, ki bi morala slediti 
proslavi na osrednjem trgu v Lukovici. Več 
sreče z vremenom pa so imeli organiza-
torji ostalih prireditev ob občinskem pra-
zniku. Podrobneje si o njih lahko prebere-
te v tokratni številki glasila Rokovnjač.
V uredniškem odboru smo prejeli nekaj 
odzivov, predlogov in tudi člankov za 
nove rubrike, predvsem lepoto in zdravje. 
Hvala vsem za sodelovanje. Tudi v priho-
dnje ste vabljeni, da pomagate soustvar-
jati naše skupno glasilo. Če se vam porodi 
kakšno vprašanje ali predlog za rubriko, 
kot so na primer turizem, kmetijstvo, nove 
tehnologije, gospodarstvo, nikar ne okle-
vajte in pošljite elektronsko pošto na na-
slov rokovnjac@lukovica.si. 
Ob nastajanju septembrske številke Ro-
kovnjača smo imeli v uredniškem odbo-
ru nekaj težav z urejanjem rubrike pisma 
bralcev, za katero smo na zadnji seji s 
soglasjem vseh članov določili merila za 
objavo, ki bodo v popolnosti zaživela z 
naslednjo številko. Z objavami kritik ni-
mamo nobenih težav, vendar naj te ne 
bodo žaljive in naj bodo utemeljene z dej-
stvi. Sam osebno si nikakor ne želim, da bi 
Rokovnjač postal poligon za obračunava-
nje z besedami brez dejstev, kar se je že 
zgodilo v preteklosti. Nenazadnje s tem 
izražamo našo kulturo, o njej pa tako ali 
tako ne sodimo sami, temveč širše okolje.

Leon AndrejkA
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Letošnjo občinsko 
proslavo skazilo 
vreme
Žal se bomo, in predvsem, se bodo leto-
šnje proslave ob občinskem prazniku, ki 
bi morala biti na večer 2. septembra na 
trgu v Lukovici spominjali vsi, ki smo pri-
šli gledat, organizatorji in nastopajoči, z 
grenkim spominom. Kajti slabo vreme je 
uprizorilo svojo predstavo ter dodalo svo-
jo mokro in glasno vsebino.     
MiLenA BrAdAč

Na proslavo sta bili povabljeni dve pihalni 
godbi in pihalni orkester. Skozi večer bi nas 
vodili s  skladbami iz znanih filmov. Na leto-
šnji občinski proslavi naj bi bile  podeljene 

občinske plakete. Marta Keržan je v spre-
mnem besedilu za to proslavo lepo zapisala: 
Marsikaj pozabimo, spominjamo in gradimo 
pa na dediščini, ki nam jo zapuščajo posame-
zniki, ki s svojim delom posebej izstopajo iz 
skupnosti. Ponosni se ozremo v preteklost, a 
smo ustvarjalni v sedanjosti in zazrti v priho-
dnost«. 
Častnega občana Lukovice Nika Kralja, ki je 
7. septembra praznoval 91 let, smo nekoliko 
bolj spoznali že v prejšnji številki našega ob-
činskega glasila Rokovnjač. Posebej lepo pa 
bi bili v filmski obliki predstavljeni letošnji 
prejemniki občinskih priznanj.
Plaketo Občine Lukovica bodo ob prvi prilo-
žnosti, verjetno decembra, prejeli:
Območno združenje veteranov vojne za 
Slovenijo Domžale – sekcija Lukovica ob 20. 
obletnici vojne za Slovenijo.
Prostovoljno gasilsko društvo Trojane ob 100-
letnici delovanja in za vsestranski prispevek k 
civilizacijskemu napredku ter za vse napore 

pri varovanju človeških življenj in imetja.
Irma Markovšek za dolgoletno prizadevno 
delo na področju družbenega ter javnega 
življenja in dela v občini Lukovica.   
Pritrkovalec Peter Vidmar za njegov prispe-
vek k ohranjanju glasbene dediščine sloven-
skega naroda in prenosu ljudskega izročila 
mladim rodovom.
Viktor Jemec za dolgoletno prizadevno delo 
na šahovskem področju in njegov prispevek 
k razvoju šaha v občini Lukovica. 
S to predstavitvijo in seveda uvodnim nago-
vorom župana Mateja Kotnika, bi proslava 
počasi šla h koncu. Žal, zares žal nam je lah-
ko, da se je zasukalo drugače. Žal, da nismo 
mogli uživati v filmski glasbi, da je bil zaman 
ves trud scenarista Matevža Kinka in avtorice 
spremnega besedila Marte Keržan ter žame-
tnega glasu napovedovalca Janeza Dolinar-
ja. Tudi nobenega fotografa ni bilo za vsaj 
en posnetek, še moj fotoaparat je čakal lepo 
doma na suhem.  

Govor župana Občine Lukovica Mateja 
Kotnika ob občinskem prazniku
Spoštovani gosti, cenjene gostje, svetniki in 
svetnice občinskega sveta Občine Lukovica, 
drage občanke in občani, toplo pozdravljeni 
tudi v mojem imenu na praznovanju občin-
skega praznika Občine Lukovica. 
Veseli me, da je praznovanje občinskega pra-
znika našlo svoje mesto med nami, njenimi 
prebivalci, ki nas druži skupni prostor, ter so-
sedstvo v tej dolini na vzhodnem delu kranj-
ske dežele. Z zanimanjem spremljam, ko se v 
dneh pred praznikom, v mnogih društvih in 
posameznikih prebudi želja po sodelovanju, 
ter zanos s katerim prispevate k prireditvam 
ob prazniku Občine Lukovica. Kot smo že sli-
šali je naš praznik posvečen obletnici rojstva 
pisatelja Janka Kersnika. Skozi praznovanje 
občinskih praznikov, pa smo se spomnili tudi 
drugih naših pomembnežev, ki so s svojim 
delom in življenjem  pustili veliko sled v naro-
dovi zgodovini. Spominjam se, tako je nane-
slo, da smo se ob prvem občinskem prazniku 
spomnili pesnika Jovana Vesela Koseskega, 
ob drugem prazniku je bilo kar celo leto po-
svečeno praznovanju ob obletnicah Janka 
Kersnika in Frana Maslja Podlimbarskega. 
Spomnili smo se tudi našega rojaka, pisate-
lja Frana Milčinskega ter glasbenika Franceta 
Marolta.  Ob otvoritvi knjižnice smo pozor-
nost namenili dr. Jakobu Zupanu, pesniku, 
Prešernovemu sodobniku in prijatelju. Ob 
prvemu prazniku občine pa smo tudi pode-
lili naziv častnega občana skorajšnjemu 91 
– letniku, arhitektu in oblikovalcu, prof. Niku 
Kralju. Pestro  in pomenljivo dogajanje, ki ga 
je praznovanje občinskega praznika prineslo 
v našo zavest. Ko razmišljam o vseh teh ime-
nitnikih, ki so zraščeni s podobo tega kraja, se 
mi zdi prav, da je že kar zraslo v zavest vseh 
dosedanjih občinskih svetov to, da naziva 
častnega občana ne podeljujemo kar tako, 
ampak mora biti ta odločitev res utemeljena s 
častitljivimi ter spoštovanja vrednimi dosežki 
prejemnika. Tako smo bili v vsej dobi obstoja 

Občine Lukovica, lahko priča le dvem podeli-
tvam častnega občana in sicer že omenjene-
mu prof. in Prešernovemu nagrajencu Niku 
Kralju, ter posthumno Francu Capudru, kul-
turnemu aktivistu in ustanovitelju nekdanje 
tovarne Mojce. Prav je tako! 
Letos občinski praznik ni posvečen kaki po-
sebni osebnosti ali kakemu večjemu dogod-
ku. Kljub temu pa sledimo svoji tradiciji in 
poskušamo tudi s takim praznovanjem vne-
sti med nas radost, veselje, ponos ter obču-
tek, da smo kljub takim in drugačnim krizam 
lahko srečni in zadovoljni, ker živimo na tako 
lepem koščku sveta, med pretežno dobrimi 
ljudmi. 
Praznovanje nam lepša izbor treh pihalnih 
orkestrov, treh godb, dveh sosednjih, z dolgo 
tradicijo in visoko kvaliteto izvajanja glasbe 
ter naša domača mlada godba, ki se je v teh 
kratkih letih dokazala ter upravičila svoj na-
men in obstoj, prav tako ne zaostaja za znani-
mi orkestri v drugem kot v letih obstoja.  
Občino prestavlja naša skupnost. Toda ta naša 
skupnost mora znati biti tudi odprta, mora 
znati dajati in mora znati sprejemati. Prav zato 
meje občine največkrat niso tako pomembne 
kot je pomembno to, kako znamo to našo ob-
čino predstaviti, ter kako je pomembno tudi 
to, kako znamo iskati povezave z sosedi, pri-
jatelji, z drugimi in drugačnimi. Naj so še tako 
težki krizni časi, s širino ki jo lahko razbiramo 
iz prej omenjenih ljudi, ki so zaznamovali naše 
kraje, lahko tudi danes vidimo pred seboj lep 
dan, svetlo prihodnost, čas priložnosti, čas 
radosti, veselja, veselja da živimo, da ljubimo, 
da smo. V nasprotju z črnogledostjo medijev 
poskusimo vnesti v naša življenja več radosti 
in prihodnost bo imela lepši smisel. 
In naši prihodnosti smo pred letom dni na ob-
činski praznik položili temeljni kamen. S tem 
smo označili začetek gradnje novega vrtca. Po-
tem pa se je dogajalo še marsikaj, vmes pa so 
otroci rasli in župan je dobival sive lasje. Priho-

dnost je bila vedno bolj politična, realnost pa 
vseskozi potreba, ki nima s politikantstvom in 
različnimi predstavami o dejstvu pravzaprav 
nobene veze. Vrtec glede na znane okoliščine 
potrebujemo in to je bil naš edini cilj. In tega 
v teh dneh dosegamo, saj bomo v oktobru, 
5  oddelčnemu vrtcu dodali še novih sedem 
oddelkov. Ne za to, ker bi si tako želel župan 
ali pa kdo drug, ampak ker je takšna pač naša 
današnja nuja in kmalu bomo imeli v občini 
15 oddelkov namenjenih našim malčkom v 
dveh vrtcih in še mnogo otrok v preostalih 23 
ih vrtcih, ki jih obiskujejo naši malčki in to je 
naša prihodnost. Pri tej in drugih investicijah 
se trudimo na Občini. Tu se moram še posebej 
zahvaliti občinski upravi, da bi z malo sred-
stvi napravili čim več v dobro naši skupnosti. 
Kljub temu, da denarja primanjkuje, še vedno 
zagotavljamo delovanje vseh funkcij občine 
in tudi investicije poskušamo izvesti, v čim 
večji meri začrtanega. Tu se zahvaljujem tudi 
občinskemu svetu, s katerim smo, in želim si 
tudi bomo, iskali najboljše možne poti za do-
sego naših skupnih ciljev. V teh dneh se in se 
bodo izvajale še mnoge investicije, vendar se 
sam do sedaj nisem na tem mestu nikoli pre-
več hvalil in vsega kar postorimo tudi ne na-
števam, ker moramo napredek vsi prepoznati, 
biti del tega in v tem tudi sodelovati, drugače 
razvoj občine nima smisla. 
Vsako drugo leto občina oz. občinski svet po-
deli tudi najvišje odlikovanje v naši Občini. Le-
tošnjim nagrajencem se za njihov prispevek 
našemu kraju in ljudem iskreno zahvaljujem, 
ter vsem posameznikom kot tudi vsem, ki 
delujete v tem društvu in združenju iskreno 
čestitam! Soglasnost občinskih svetnikov ob 
sprejemanju sklepov o odlikovanjih kaže na 
zaslužnost vseh današnjih nagrajencev. Vsem 
res iskrene čestitke!
Drage občanke in občani, naj nas tako po-
memben in častitljiv praznik navdihne s 
ponosom in samozavestjo. Naj zgane v nas 
najboljša hotenja za razvoj skupnosti – naše 
občine Lukovica. Samo mi lahko damo kra-
ju svoj pečat, svojo zapuščino po kateri nas 
bodo cenili naslednji rodovi teh ki prihajajo 
za nami, tako kot smemo in moramo mi ceniti 
svoje prednike. 
HVALA!
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Tehnični pregled vrtca
V sredo, 14. septembra 2011, je bil izveden tehnični pregled rekon-
strukcije in prizidka vrtca s parkiriščem. Komisija je ugotovila, da je 
objekt izveden v skladu z gradbenim dovoljenjem in soglasji ter v 
skladu z gradbenimi predpisi, razen nekaj nebistvenih pomanjklji-
vosti, ki so lahko odpravljene v tednu dni; po dopolnitvi bo izdano 
uporabno dovoljenje. Trenutno se skladno s terminskim planom iz-
vajajo montažna dela notranje opreme.      
oBčinskA uprAvA, priMož dežMAn

V teh dneh so se pričela izvajati zemeljska dela za širitev pokopali-
šča v Šentvidu. Dela so bila planirana v proračunu Občine Lukovica 
v letošnjem letu in po iskanju ponudb je bil najugodnejši izvajalec 
zemeljskih del Lavaco d. o. o. iz Ljubljane. ToMAž CerAr, oBčinskA uprAvA

Gre za investicijo v vrednosti podpisane pogodbe 1.195.000 evrov (in 
stroški financiranja), 1.221,26 evra na kvadratni meter neto tlorisne 
površine, ki obsega šest igralnic z opremo, arhitekturno zasnovo, ki 
v prihodnosti omogoča še dodatno igralnico, večnamenski prostor, 
garderobo, zunanje pokrite terase, dvigalo, parkirišče za celotni vrtec 
– skladno z veljavno zakonodajo. Poleg navedenega je bila izvedena 
še rekonstrukcija v delu mansarde obstoječega vrtca in rekonstrukcija 
obstoječe kuhinje, kar ni zajeto v neto tlorisno površino 978,49 kvadra-
tnega metra. Cena na m2 neto tlorisne površine je primerljiva z vrtci so-
sednjih občin. Objekt je zgrajen po terminskem planu izvajalca Marles, 
ki je tovrstne objekte gradil v Domžalah. Vrtec bo skladno s pogodbo 
in terminskim planom odprl svoja vrata v oktobru. 

Širitev pokopališča Šentvid pri Lukovici
Dela se izvajajo po projektu, ki ga je izdelal biro za projektiranje, inženi-
ring in razvoj CUIDAD d. o. o. iz Ljubljane. 
Pokopališče Šentvid pri Lukovici pokriva celotno območje krajevne sku-
pnosti Prevoje – Šentvid, to je naselja: Prevoje pri Šentvidu, Šentvid pri 
Lukovici, Imovica, Vrba in Prevalje. Število prebivalcev na območju KS 
Prevoje – Šentvid v zadnjih desetletjih stalno narašča. Zaradi doseljeva-
nja je trend naraščanja prebivalcev pričakovan tudi v naslednjih letih. 
Ureditveno območje širitve pokopališča Šentvid pri Lukovici obsega 
površino 0,72 ha, od tega je površina obstoječega pokopališča približno 
0,18 ha, površina obstoječega dostopa 0,01 ha in površina kmetijskih ze-
mljišč približno 0,53 ha.
Obstoječe pokopališče znotraj pokopališkega zidu se ohrani, povezava 
z novim pokopališčem se uredi v delu severnega pokopališkega zidu v 
okvirni širini 2,0 m. Prehod se obremeni z vrati. Obnovijo oziroma rekon-
struirajo se obstoječe stopnice med lokalno cesto in vhodom na poko-
pališče.
Novo pokopališče je zasnovano na severni strani obstoječega pokopali-
šča in obsega: grobne prostore, skupno grobišče, prostor za raztros pe-
pela, objekt na vhodu pokopališča (vhodni portal), glavno pot, prečne in 
vzdolžne poti med grobovi. Ureditev obsega 362 grobnih prostorov, za-
snovanih v vrstah, od tega 208 za klasičen pokop in 154 za žarni pokop.  
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Priprava občinskih 
prostorskih aktov
V preteklih številkah rokovnjača smo že 
veliko pisali o načrtovanih projektih, ki so 
vezani na pripravo novih občinskih pro-
storskih aktov. Mednje v prvi vrsti šteje-
mo izgradnjo doma starejših občanov v 
osrednjem območju že veljavnega lokacij-
skega načrta PŠ4 v Šentvidu pri Lukovici 
in izgradnjo nove stavbe osnovne šole na 
Brdu. Oba projekta sta odvisna od pripra-
ve in sprejema izvedbenega prostorskega 
načrta občine zaradi potrebne spremem-
be namenske rabe zemljišč in posledično 
tudi rešitve njihovega lastništva. Sočasno 
potekajo tudi aktivnosti oziroma postop-
ki priprave in sprejemanja podrobnejših 
prostorskih načrtov (nekdanji zazidalni in 
ureditveni načrti) ali njihovih sprememb in 
dopolnitev.     TATjAnA suhAdoLC, oBčinskA uprAvA

Za uresničitev idejnih zasnov in projektov je 
sprva potrebno načrtovanje prostorskih ure-
ditev in posegov v prostor v prostorskih aktih, 
ki strateško in operativno usmerjajo večletni 
razvoj občine na področju poselitve, gospodar-
skega razvoja, družbene in gospodarske javne 
infrastrukture ter urejanja krajine. Občina Lu-
kovica pripravlja v skladu z veljavno prostorsko 
zakonodajo prostorske akte na različnih ravneh: 
strateški in izvedbeni prostorski načrt, občinski 
podrobni prostorski načrti, na regionalni ravni 
pa regionalni prostorski načrt. Trenutno poteka 
več postopkov priprave in sprejemanja prostor-
skih aktov, med katerimi sta najpomembnejša 
strategija prostorskega razvoja (ki se šteje za 
občinski strateški prostorski načrt) in izvedbeni 
prostorski načrt. Oba akta bosta nadomestila 
danes veljavni prostorski plan in prostorske 
ureditvene pogoje ter enovito uredila prostor 
občine. Izvedbeni prostorski načrt bo podla-

ga za pripravo projektov za izdajo gradbenih 
dovoljenj po predpisih o graditvi objektov ter 
podlaga za gradnjo enostavnih objektov, dolo-
čal pa bo tudi usmeritve za izdelavo občinskih 
podrobnih prostorskih načrtov. Medtem ko bo 
strategija prostorskega razvoja predstavljala 
dolgoročno vizijo razvoja v prostoru občine, 
bodo v izvedbenem prostorskem načrtu posegi 
v prostor konkretizirani »na parcelo natančno«. 
V njem bodo ob upoštevanju usmeritev iz pro-
storske strategije za celotno območje občine 
določena območja namenske rabe prostora in 
prostorski izvedbeni pogoji. S slednjimi se bo 
določalo zlasti: namembnost in vrste posegov 
v prostor, lega objektov, velikost in oblikova-
nje objektov, parcelacija, način in obveznost 
priključevanja objektov na gospodarsko javno 
infrastrukturo in grajeno javno dobro, celostno 
ohranjanje kulturne dediščine, ohranjanje na-
rave, varstvo okolja in naravnih dobrin ter var-
stvo pred naravnimi in drugimi nesrečami ter 
obrambnih potreb in varovanje zdravja.
Zaradi časovne nedoločnosti zaključka postop-
ka na strateškem delu smo se na podlagi pred-
hodnega posveta s predstavniki Ministrstva za 
okolje in prostor odločili, da izvedemo javno 
razgrnitev in obravnavo izvedbenega dela pro-
storskega načrta, s čimer bomo vsaj nekoliko 
pridobili na času. Javna razgrnitev dopolnjene-
ga osnutka odloka je potekala deloma v mesecu 
maju in deloma v mesecu juniju letošnjega leta, 
na kateri je bilo podano veliko število pripomb 
in predlogov. Do vsake pripombe bo zavzeto 
strokovno stališče, ki bo objavljeno na spletni 
strani občine Lukovica, posamezni pripombo-
dajalci pa bodo seznanjeni tudi pisno. Na pod-
lagi sprejetih stališč bo pripravljen predlog pro-
storskega akta, h kateremu pa bomo mnenja 
nosilcev urejanja prostora lahko pridobili šele 
po dokončnih strateških prostorskih rešitvah, 
ko bo tudi znano glede potrebnosti izvedbe po-
stopka celovite presoje vplivov na okolje.
Na področju podrobnejšega načrtovanja posa-
meznih prostorskih ureditev potekajo postopki 
priprave sprememb in dopolnitev ureditve-

nega načrta B1 in B2 Blagovica, sprememb in 
dopolnitev ureditvenega načrta območja L1 
Lukovica center, sprememb in dopolnitev za-
zidalnega načrta L8 Lukovica in občinskega 
podrobnega prostorskega načrta L7 Lukovica. 
Postopek priprave sprememb in dopolnitev 
ureditvenega načrta območja PŠ4 Šentvid pri 
Lukovici bomo nadaljevali, ko bo znan investi-
tor gradnje doma starejših občanov in s tem 
tudi morebitne njegove prostorske in funkci-
onalne zahteve, katere bo potrebno vključiti v 
prostorski akt, ali pa po uveljavitvi izvedbenega 
prostorskega načrta, ki bo narekoval uskladitev 
nižjega prostorskega akta.
Zelena luč za sprejem odloka o spremembah 
prostorske ureditve Blagovice bo pozitivno 
mnenje Agencije RS za okolje, področje upra-
vljanja z vodami. Po dosedanjih izkušnjah so 
postopki pri tem nosilcu urejanja prostora 
izredno dolgi, z nerazumno prekoračenimi za-
konskimi roki, kar je med drugim tudi posledica 
obveznosti predhodne pridobitve mnenja In-
štituta RS za vode. 
Med prostorskimi akti, ki jih aktivno pripravlja-
mo, so tudi spremembe prostorske ureditve 
centra Lukovice. Za njen južni del smo spo-
mladi ponovili javno razgrnitev zaradi spre-
menjene rešitve ureditve prostora Vevrovega 
trga (vezano na načrtovanje intervencijskega 
izvoza za gasilsko vozilo in ureditve zunanjega 
skladiščnega prostora Kmetijske zadruge z.o.o. 
Domžale) ter zaradi umestitve novega cestne-
ga priključka, ki bi povezoval Maklenovec z 
regionalno cesto R2 447 z namenom razbre-
menitve središča Lukovice, in posledično dru-
gačne funkcionalne rešitve ureditve prostora 
pri stanovanjskem bloku in trgovini. Strokovna 
stališča do pripomb in predlogov so že pripra-
vljena, obravnavala jih bo še županova Komisija 
za spremljanje načrtovanja sprememb in do-
polnitev ureditvenega načrta območja L1 Lu-
kovica center in projekta II. faza trg Lukovica. Po 
sprejemu bomo s stališči seznanili posamezne 
pripombodajalce, prav tako bodo objavljena na 
občinski spletni strani.

Občina Lukovica nadaljuje z aktivnostmi za 
vzpostavitev daljinskega ogrevanja na lesno 
biomaso. Sestanka na to temo sta se udeležila 
Tine Premrl iz Gozdarskega instituta Republi-
ke Slovenije in Nike Kranjc, vodja projektov na 
omenjenem institutu za področje ogrevanja 
iz obnovljivih virov ter morebitna investitor-
ja. Tako bomo na podlagi ankete in sodelo-
vanjem instituta, ki nam nudi vso podporo, 
pripravili študijo, kje v občini bi bila investicija 
smiselna. V poštev pridejo strnjena naselja za-
radi optimalne porabe energije, z možnostjo 
izgradnje zalogovnika sekancev in kurilnico. 
Uspeh končne izvedbe projekta je v veliki meri 
odvisen od zainteresiranosti uporabnikov, da 
svoje objekte priključijo na ogrevanje z lesni-
mi sekanci. Da bo potek priprave na ta projekt 
potekal hitreje, vse zainteresirane uporabnike 
prosimo, da izpolnite anketni list, ki ga dobite 
na spletni strani Občine Lukovica ali v tajni-
štvu občine in ga oddate v tajništvo oziroma 
pošljete na naslov: Občina Lukovica, Stari trg 
1, 1225 Lukovica, do 15. oktobra 2011.

BojAn AndrejkA

podžupAn oBčine LukoviCA

Daljinsko ogrevanje na lesno biomaso
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V Novi Sloveniji smo z žalostjo sprejeli 
novico, da je nenadoma umrl ustano-
vitelj naše stranke in naš prvi predse-
dnik dr. Andrej Bajuk. Tako je Slovenija 
izgubila velikega domoljuba, ki je imel 
Slovenijo preprosto rad. 
Na višku svoje kariere v svetovnih fi-
nančnih institucijah, ko je bil pred njim 
najlepši del življenja, ko bi lahko le še 
užival sadove svojega dela, je poslušal 
glas svojega srca in se odzval klicu Slo-
venije ter se vrnil v njemu tako drago 
domovino. Česar so se drugi bali in iz-
ogibali, se je lotil dr. Andrej Bajuk. Ve-
čino svojega življenja je preživel v tuji-
ni, kjer je pridobil vrhunsko strokovno 
izobrazbo in si nabral mnoge izkušnje 

s finančnega področja. Zato ni bil tipičen slovenski politik. Vedno 
je delal tisto, kar je prav in ne tisto, kar se splača. Ni bil demagog in 
ni nabiral poceni političnih točk s praznimi obljubami. Vedno se je 
želel dokazati z delom. Ko ga javnost in volivci velikokrat niso ra-
zumeli, je vedno dejal, da bo prišel čas, ko bodo o njegovem delu 
govorili rezultati in številke. Ko gledamo nazaj s časovno distanco, 
lahko pošteno priznamo, da je v času njegovega ministrovanja 
Slovenija z največjimi koraki stopala naprej in so bili finančni ka-
zalci za Slovenijo najbolj ugodni. 
V Novi Sloveniji je pustil neizbrisen pečat. Prizadeval si je za dru-
gačno Slovenijo. Slovenijo, v kateri bosta delo in poštenje vre-
dnota. Za Slovenijo, v kateri bo beseda veljala. Za Slovenijo, ki bo 
ponovno sprejela vse svoje sinove in hčere. Nova Slovenija je hva-
ležna svojemu ustanovitelju dr. Andreju Bajuku, da se je prav po 
njegovi zaslugi in zaradi njegovega poguma ohranila v Sloveniji 
krščanska demokracija. To dediščino dr. Andreja Bajuka želimo na-
daljevati tudi v prihodnosti in stranki vrniti tisto mesto, ki si jo tudi 
zaradi zaslug in dela njenega prvega predsednika, zasluži. 
Hvaležni smo za vse njegove obiske v naših krajih, njegove spod-
budne besede, nasvete in pohvale, ko je s svojo ženo gospo Ka-
tarino obiskoval njen rojstni kraj. Člani OO N.Si Lukovica smo se 
udeležili vseh spominskih in žalnih slovesnosti in poslali sožalno 
pismo družini pokojnega predsednika.
Naj mu Bog povrne za njegovo nesebično delo.

oo n.si LukoviCA

eU poslanka 
dr. Romana Jordan Cizelj 
poziva boruta Pahorja 
V pismu predsedniku vlade v katerem se zavzema 
za večje pristojnosti EP evropskega Parlamenta 
predvsem glede odločanja EP in njegovem nači-
nu dela. Plenarna zasedanja EP v Strasbourgu za 
leto 2012/2013 je z veliko večino poslancev EP 
odločil, kje bodo zasedenja. Vendar se Francija ne 
strinja in je vložila tožbo na EU Sodišču. Predsednika Vlade RS Boruta 
Pahorja naproša, »da Vlada RS na Evropsko sodišče naslovi pobudo 
o tem, da EP lahko sam odloča o svojih delovnih pogojih.« Kar 88% 

evropskih poslancev 
verjame,da bi mo-
rali imeti pravico do 
odločanja, kje bodo 
delovali. Odločitev 
je umestna saj s tem 
predlogom privarču-
jejo sredstva in manj 
onesnažujejo okolje. 
Upa, da bo  Pahor 
podprl napore EP  
saj se je tudi sam v 
resoluciji zavzemal 
za večjo učinkovitost 
dela.  

www.LukoviCA.sds.si, 
oo sds LukoviCA

1. člen
Razpišejo se 4 štipendije za šolsko leto 
2011/2012, in sicer dve za dijaka in dve za 
študij na fakulteti.

2. člen
Prosilci morajo prijavi na razpis priložiti:
a)  dokazilo o vpisu v tekoči letnik šole ozi-

roma fakultete;
b)  dokazilo o učnem uspehu zadnjega le-

tnika predhodnega izobraževanja;
c) potrdilo upravnega organa (dokazilo) o 

stalnem prebivališču v Občini Lukovica;
d) življenjepis;
e) dokazila o dohodkih oziroma prejemkih 

na družinskega člana za preteklo leto:
- datirana in podpisana izjava vlagate-

lja, da dovoljuje občinskemu organu 
pridobitev podatkov davčnega urada 
o odmeri dohodnine za družinske 
člane kandidatove družine,

Na podlagi 10. člena Pravilnika o štipendiranju (Uradni vestnik Občine Lukovica, št. 5/99) Občina Lukovica objavlja

JaVni RaZPiS ŠTiPenDiJ Za ŠOLSKO LeTO 2011/2012
- odločbe o odmeri davka iz dejavnosti,
- potrdilo delodajalca o bruto osebnem do-

hodku za obdobje zadnjih treh mesecev za 
starše, ki v preteklem letu niso bili v delov-
nem razmerju vseh 12 mesecev,

- potrdilo izplačevalca dohodkov oz. pre-
jemkov za družinske člane, ki niso zavezan-
ci za plačilo dohodnine v RS,

- potrdila o letnih zneskih preživnin,
- potrdilo izplačevalca o izplačanih bruto 

pokojninah in nadomestilih v skladu s 
predpisi o pokojninskem in invalidskem 
zavarovanju, 

- dokazilo o statusu za polnoletne družinske 
člane, ki nimajo dohodkov (dijak, študent, 
iskalec zaposlitve, brezposeln – aktiven 
iskalec zaposlitve, drugo) – upošteva se 
datum po stanju v šolskem oziroma študij-
skem letu, za katerega je vložena vloga za 
štipendijo,

- potrdilo davčnega urada o premoženj-

skem stanju vseh družinskih članov- go-
spodinjski listi– upošteva se datum po 
stanju v šolskem oziroma študijskem 
letu, za katerega je vložena vloga za šti-
pendijo,

f ) izjava kandidata, da ne prejema drugih 
prihodkov iz naslova štipendij in drugih 
pomoči

Nepopolne vloge se ne upoštevajo. 

3. člen
Prosilci vložijo prijavo na razpis skupaj z 
zahtevano dokumentacijo do vključno 21. 
oktobra 2011 na naslov: Občina Lukovica, 
Stari trg 1, 1225 Lukovica, z oznako »štipen-
dije za šolsko leto 2011/2012.

4. člen
Prosilci bodo o izbiri kandidatov za štipen-
dije pisno obveščeni v roku 15 dni po izbiri.

župAn, MATej koTnik, l. r.

Glasilo občine Lukovica
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na podlagi potreb, ki so jih podali delo-
dajalci v Ljubljanski regiji do konca me-
seca junija 2011, je regionalna razvojna 
agencija Ljubljanske urbane regije (rrA 
LUr), 9. septembra 2011, objavila JAVnI 
rAZPIS ŠtIPenDIJ enOtnIH reGIJSKIH 
ŠtIPenDIJSKIH SHeM (rŠS LJUBLJAnSKe 
UrBAne reGIJe) ZA ŠOLSKO/ŠtUDIJSKO 
LetO 2011/2012. 
rrA Lur, MAg. LiLjAnA drevenšek

K oddaji vlog so vabljeni dijaki in študenti, 
ki ne prejemajo drugih štipendij, niso zapo-
sleni in niso vpisani v evidenco brezposel-
nih oseb.
V okviru Regijske štipendijske sheme se 
podeljujejo kadrovske štipendije, ki so so-

financirane s strani delodajalcev s sedežem v 
eni izmed 26 občin Osrednjeslovenske regije. 
V letošnjem letu 33 delodajalcev ponuja pri-
ložnost za več kot 70 štipendij v različnih izo-
braževalnih programih. Seznam aktualnih raz-
pisanih štipendij je objavljen na spletni strani 
RRA LUR (www.rralur.si), kjer je dostopen tudi 
obrazec vloge za prijavo.
Štipendist je s pogodbo zavezan dokončati 
izobraževalni program, za katerega bo dobil 
štipendijo in se zaposliti pri delodajalcu za 
obdobje prejemanja štipendije.

Prijave z dokazili morajo kandidati posla-
ti na naslov: RRA LUR, Tehnološki park 19, 
1000 Ljubljana. Rok za oddajo vlog je 10. 
oktober 2011. 

Dodatna pojasnila glede razpisa štipen-
dij rŠS: 
mag. Liljana Drevenšek,  Matija Ukmar tel: 
(01) 306 19 04 /(01) 306 19 05 
E-pošta: liljana.drevensek@ljubljana.si, ma-
tija.ukmar@ljubljana.si

nove kadrovske štipendije in zaposlitev 
po zaključku šolanja v ljubljanski urbani regiji

Dan apiterapije v Čebelarskem 
centru na brdu pri Lukovici
Vas zanima, kako lahko čebelje pridelke koristno uporabite v vsakdanjem življenju? Po-
tem vas vabimo, da se 21. oktobra 2011 ob 16.00 v Čebelarskem centru Slovenije na Brdu 
pri Lukovici 8, 1225 Lukovica udeležite dneva apiterapije. 
AndrejA kAndoLf, čeBeLArskA zvezA sLovenije

Govorili bomo o uporabi čebeljih pridelkov v kulinariki, v prehrani diabetikov, o uporabi sloven-
skega medicinskega medu za zdravljenje paradontalne bolezni – apiparadontoterapija, prikazali 
pa vam bomo tudi čebelnjak kot apiterapevtsko komoro. Tu gre v glavnem za določen čas biva-
nja v čebelnjaku in vdihavanju zraka aerosola, nasičenega z eteričnimi vonjavami, izhajajočimi iz 
čebeljih panjev. Za še boljše počutje vam bomo prikazali medene masaže. 
Ob predavanjih si boste lahko ogledali razstavo o čebelarstvu in se posladkali z izdelki iz panja. 
Vljudno vabljeni! Vstop je prost! 

Društvo krajanov Limbarska gora 

VABI
na 6. koncert 

domače glasbe 
in obuditev starega 

običaja

Slovo poletju 
z glasbo

ki bo v petek,  
23. septembra 2011  

ob 19. uri, v Kulturnem 
domu v Moravčah

Nastopili bodo:

Ansambel Pogum
Moravški trio

Popotniki
Ansambel Zajc in mama Zinka

drugi mladi glasbeniki
Johanca in Ljudski pevci iz Blagovice

Letos bo dekle Johanca obudila spomin 
na vojaški nabor- štelengo in odhod 

fantov k vojakom, o čemer bo pripove-
dovala v moravškem narečju.

V stare čase vas bodo popeljali tudi pevci 
s pravim ljudskim petjem. 

Vstopnice bodo v prodaji eno uro 
pred prireditvijo.

Pridite! Prijetno in zabavno bo!
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novo v občini Lukovica

nK Črni Graben
Vabimo vse mlade fante in dekleta od 
starosti 5 do 13 let (1998 in mlajši), 
da se vključijo v nogometni klub Črni 
Graben.
Nove člane vpisujemo od 26. 8. 2011.
Prijave na številko: 
041/336-341, Drago Kolenko 

rAD IGrAM nOGOMet!

Treningi za vse selekcije na zunanjem 
igrišču RCU: torek in četrtek ob 16.00, so-
bota ob 11.30
Treningi v zimskem času v telovadnici OŠ 
Lukovica in RCU: ponedeljek in petek od 
16.30 do 18.00 (OŠ Lukovica), torek od 
15.00 do 16.30 (RCU)

Urnik knjižnice Šentvid  
in Potujoče knjižnice

S septembrom je spet začela voziti naša Po-
tujoča knjižnica, ki se v krajih Črnega grabna 
ustavlja vsak drugi teden. Prav tako je po po-
letnih počitnicah znova v veljavi letni urnik za 
Knjižnico dr. Jakoba Zupana v Šentvidu. Obi-
ščite nas in si spočijte dušo z bogato knjižno 
in neknjižno zbirko. Za vas smo na svojem 
mestu po spodnjih urnikih. 

KnJIŽnIcA ŠentVID  
Ponedeljek 14.00 – 19.00
Torek zaprto
Sreda 14.00 – 19.00
Četrtek zaprto

Petek 09.00 – 14.00
Sobota zaprto

POtUJOČA KnJIŽnIcA

torek prihod/odhod

Krajno Brdo 15:00 ~ 15:30

Vošce 15:40 ~ 16:20

Mali Jelnik 16:30 ~ 17:00

Zlatenek 17:10 ~ 17:40

Blagovica 17:45 ~ 18:15

Sp. Loke 18:25 ~ 18:55

Krašnja 19:00 ~ 19:30

sreda prihod/odhod

Koreno 15:00 ~ 15:30

Vrhovlje 15:45 ~ 16:10

Dupeljne 16:15 ~ 16:40

Dolenje 16:45 ~ 17:10

Rova 17:20 ~ 18:00

Žiče 18:15 ~ 19:00

Turnše 19:15 ~ 19:40

Češenik 19:45 ~ 20:15

četrtek prihod/odhod

Vrh 15:20 ~ 15:40

Češnjice 16:00 ~ 16:30

Šentožbolt 16:45 ~ 17:15

Trojane 17:25 ~ 18:15

Sp. Petelinjek 18:30 ~ 19:00

Zg. Loke 19:15 ~ 20:15

krisTinA gALun

Krajevna organizacija 
Društva izgnancev Slovenije Domžale 

Greste z nami 
na Koroško ali 
v Malo nedeljo?
Pa smo spet nazaj, bi lahko zapisali 
po krajšem poletnem odmoru, v kate-
rem, upamo, ste si odpočili in nabrali 
novih moči. Veseli smo, da vas lahko 
povabimo, da se skupaj z nami odpe-
ljete v soboto, 24. septembra 2011, 
na Koroško, kjer bodo Korošci prvič 
organizirali spominsko slovesnost ob 
70-letnici prvega izgona Slovencev v 
drugi svetovni vojni.     
 d. i., verAvojskA

12. oktobra 2011 bomo na tradicional-
nem jesenskem izletu spoznali BIOTER-
ME v Mali Nedelji in se ustavili tudi ob 
drugih zanimivostih in znamenitostih v 
tem delu naše domovine. Nekaj prostih 
sedežev je še, pokličite 070/706-346.
Hkrati vas obveščamo, da so uradne ure 
Krajevne organizacije Društva izgnan-
cev Domžale od 1. septembra 2011 da-
lje, vsak ponedeljek med 9. in 10. uro v 
prostorih Občinskega združenja borcev 
za vrednote NOB Domžale v Domžalah, 
na Ljubljanski cesti 34. Veseli bomo, če se 
boste oglasili.

Prijetne prve jesenske dni!

ObVeSTiLO

Društvo vojnih invalidov Domžale 

obvešča svoje člane, da ima pisarno na novi lokaciji,

 in sicer na Ljubljanski 78 v Domžalah 

(v prehodu med trgovino Polzela 

in slaščičarno Lenček).

Uradne ure so ob sredah od 8. do 10. ure, 

dežurni telefon 040 467 027 (Jože Brodar) 

in 040 323 342 (Kristina Janežič).

Vabljeni!
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ODDELEK ZA KMETIJSKO 
SVETOVANJE  
Enota Lukovica  
Lukovica, Stari trg 19 
Telefon:  01/72-35-116 
E-naslov: pavla.pirnat@lj.kgzs.si 

URADNE URE: 
ponedeljek, sreda, petek: 8h–10h  
sreda: 14h–15h 
 

 

 

www.lj.kgzs.si 

 
VLAGANJE ZAHTEVKOV ZA 
PREMIJE ZA GOVEDO – 2. obdobje 
 

Od 1. do 31. oktobra boste lahko vsi, ki 
ste oddali zbirno vlogo za leto 2011 in 
izpolnjujete pogoje, vlagali še naslednja 
zahtevka: 
• »Zahtevek za dodatno plačilo za 

ekstenzivno rejo ženskih govedi« na 
osnovi katerega boste dobili premijo za 
krave oz. telice, ki so telile od 1. aprila 
do 31. julija 2011 in sta bili živali na 
kmetiji najmanj dva meseca po telitvi 
ter izpolnjujete še ostale pogoje o 
katerih ste bili seznanjeni ob oddaji 
zbirne vloge. Zahtevek za kravo lahko 
vložite tudi v primeru mrtvorojenega 
teleta ali pogina teleta v obdobju 
obvezne reje.  

• Zahtevek za posebno premijo za bike in 
vole«, za živali, ki so bile zaklane od 1. 
junija do 31. septembra 2011 in so bile 
pred tem najmanj dva meseca na 
kmetiji ter so ob zakolu tehtale najmanj 
185 kg hladne oz. 188,8 kg tople klavne 
mase. Če ste živali oddali preko KZ v 
Lukovici, potem ste jih pooblastili, da 
bodo zahtevek v vašem imenu poslali 
oni. V nasprotnem primeru, pa morate 
zahtevek vložiti sami.  

Pomemben pogoj za oba zahtevka je 
pravočasno sporočanje premikov (7 dni) v 
času obvezne reje ter pravočasna 
označitev telet (20 dni od rojstva). Za oba 
zahtevka je obvezen elektronski vnos. 
Če bo vlagal zahtevek drug član 
gospodinjstva, mora imeti s seboj 
navadno pooblastilo nosilca kmetije v 
dveh originalno podpisanih izvodih 
(obrazec dobite v KSS oz. ste ga že dobili 
ob oddaji zbirne vloge). Prosim, da se za 
vnos naročite čim prej od ponedeljka,  
26. septembra naprej, osebno ali po 
telefonu v času uradnih ur (v petek, 30. 9. 
bom službeno odsotna) in ne čakajte na 
zadnje dni oktobra. 
 

PRENOS PLAČILNIH PRAVIC 
 

S 15. septembrom 2011 se je pričel rok za 
vlaganje zahtevkov za prenos plačilnih 
pravic za leto 2012. Zahtevek lahko 
vložite vključno do 31. januarja 2012. 
Možne vrste prenosa so naslednje: 
• trajni prenos – prodaja plačilnih pravic 

brez zemljišča, 
• trajni prenos – prodaja plačilnih pravic z 

zemljiščem, 

• začasni prenos – zakup plačilnih pravic 
z zemljiščem, 

• začasni prenos – zakup plačilnih pravic 
brez zemljišča, 

• trajni prenos – dedovanje, 
• odstop plačilnih pravic v nacionalno 

rezervo. 
Vsebinskih novosti pri prenosu plačilnih 
pravic v primerjavi z lanskim letom ni. 
Pomembno pa je, da se plačilne pravice z 
dodatkom za podporo za ohranitev 
živinoreje lahko prenašajo le z zemljiščem. 
Novost je elektronska oddaja obrazca za 
trajni prenos plačilnih pravic z zemljiščem 
ali brez in za zakup z zemljiščem zaradi 
česar bo manj napak in posledično manjše 
število pozivov za dopolnitev, kar bo 
AKTRP omogočilo izdajo odločb do 
začetka obdobja za oddajo zbirne vloge. 
Elektronska oddaja je možna samo pri KSS. 
 

NOVI ORTOFOTO POSNETKI 
 

Območje naše občine je bilo posneto 
letos spomladi, posnetki pa so bili 
naloženi na splet v začetku septembra. 
Javni dostop do teh posnetkov je možen 
preko aplikacije GERK na naslovu: 
http://rkg.gov.si/GERK/viewer.jsp 

v kateri preko vpisa svoje KMG-MID 
številke pridete do vseh svojih prijavljenih 
površin. Vsem kmetovalcem priporočam, 
da si jih natančno pregledate. Morebitna 
odstopanja prijavljenega GERK-a od stanja 
na novem posnetku je potrebno urediti na 
Upravni enoti v Domžalah. Še posebej 
bodite pozorni na meje GERK-ov 
(morebitna zaraščanja), na pozicijo njive 
okrog katere imate travnik (pomemben je 
pravilen vris in ne samo površina), 
pravilno rabo posameznega GERK-a in 
izločitev vseh nekmetijskih površin (poti 
širše od 2 m, zelenice okrog hiše, površine 
voda, meje, ki se ne kosijo, površine, kjer 
imate dalj časa shranjen npr. les, bale, 
uležan hlevski gnoj…).  
 

UVAJALNI EKOLOŠKI TEČAJ 
 

Do konca septembra se mi lahko prijavite 
za tečaja ekološkega kmetovanja, ki bo 
potekal 22. in 23. novembra 2011. Več v 
prejšnji številki Rokovnjača. 
 

IZOBRAŽEVANJE 
 

Tradicionalna predavanja na temo 
krompirja, t.i. DAN KROMPIRJA, ki ga 
organizirata Kmetijski inštitut Slovenije in 

KGZS-Zavod LJ, bo potekal 7. oktobra 
2011 v Domu kulture v Komendi, Zajčeva 
c. 23, z naslednjim programom: 
• 9.15–9.30 pozdrav udeležencem; 
• 9.30–10.15 Predstavitev novih sort in 

križancev krompirja KIS (Viktor Zadrgal , 

inž.kmet., KIS); 
• 10.15-11.00 Registracije potrebne za 

pridelavo, dodelavo in predelavo 
zelenjave in poljščin (Barbara Lapuh , 

univ.dipl.inž.kmet., KGZS-Zavod LJ); 
• 11.00-11.45 Davčna zakonodaja na 

kmetiji (mag. Vesna Velikonja, KGZS-

Zavod LJ); 
• 12.15-13.00 Ogled sort krompirja na 

razstaviščnem prostoru KIS-a. 
Predavanja in prikaz bodo priznani kot  
izobraževanje za KOP program za leto 
2012, zato s seboj prinesite MID številke 
vašega gospodarstva. Vabljeni vsi, ki vas 
navedene teme zanimajo. 
 

TEČAJ VARSTVA RASTLIN 
 

Osnovni 15-urni tečaji varstva rastlin (FFS) 
bo potekal od torka, 11. do četrtka, 13. 
oktobra, v Dobrunjah pri LJ, vsak dan od 
14.30 do 19.30 ure. 
Ostale informacije in prijavni obrazec 
dobite pri meni. Prijava je obvezna. 
Prijave sprejemam do zapolnitve mest. 
 

Vsi, ki vam bo veljavnost izkaznice potekla, 
boste pravočasno po pošti prejeli vabila 
na obnovitveni tečaj. V primeru, da se 
vabilu ne boste odzvali, podaljšanje 
veljavnosti izkaznice ne bo možna. 
 

KORUZNI HROŠČ V NAŠI OBČINI  
 

Letos so bile že peto leto na dveh 
lokacijah postavljene feromonske vabe za 
spremljanje lêta koruznega hrošča 
(Diabrotica virgifera) in prvič se je pojavil 
tudi v okolici Blagovice, kar dejansko 
pomeni, da je razširjen na celotnem 
območju doline Črnega grabna. Ker smo 
pred setvijo ozimnih žit, vam glede na 
navedeno dejstvo priporočam, da pri 
načrtovanju pridelave poljščin v 2012, 
koruzo nimate več kot 2 leti zapored na 
istem zemljišču in v kolobar lahko vključite 
tudi ozimna žita. Kaj več o pojavu in 
problematiki koruznega hrošča pa v eni 
od naslednjih številk. 
 
 
 
 

PAVLA PIRNAT, 
terenska kmetijska svetovalk
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SPOŠTOVANI!

ŠPORTNO DRUŠTVO KRAŠNJA VAS OBVEŠČA, DO BO V NEDELJO, 2. OKTOBRA 2011 ZARADI PRIREDITVE (26. TEK ZA KROF) 
MED ČASOM 10.45. IN 12.15. URO OBČASNO MOTEN PROMET.

PREMIČNE ZAPORE CEST SE BODO NAHAJALE V NASELJU KRAŠNJA, NA KRIŽIŠČU CEST KRAJNO BRDO - VOŠCE - VRH IN 
PRI VODOHRAMU NA CESTI PROTI KONJU. UPORABNIKOM CEST PROTI NASELJEM KORENO, VRH, KRAJNO BRDO .......

PRIPOROČAMO, DA SE MED ČASOM PRIREDITVE POSLUŽUJEJO DVEH OBVOZOV IN SICER KOMPOLJE - KORENO OZ. 
BLAGOVICA - MALI JELNIK - VOŠCE.

ZA VSE MOREBITNE DODATNE INFORMACIJE POKLIČITE 041 612 702.

ZAHVALJUJEMO SE ZA RAZUMEVANJE !



Rokovnjač12 GOSPODArStVO

industrijska cona L6 Lukovica
V četrtek, 1. septembra 2011, je bil postavljen nov mejnik med go-
spodarskimi dosežki v občini Lukovica in hkrati tudi v prvi obrtni 
coni v občini, imenovani L6 - Lukovica. Zgodba sega približno 10 let 
nazaj, ko so se v novonastali občini odločili, da pripravijo pogoje za 
prvo obrtno cono v občini.      jAkA kersnik

Namen je bil sicer dober, a kaj, ko je šlo očitno nekaj narobe, da šele po 
desetih letih pišemo o prvem vidnejšem rezultatu na tem območju. O 
tem smo med drugim spregovorili tudi z investitorjem Marjanom Kve-
drom, ki je uspel postaviti prvi objekt na tem območju. Mnogi ga pozna-
jo, kot zelo dejavnega člana v mnogih organizacijah in društvih. Skratka, 
Marjan Kveder je prvi, ki je imel pogum, znanje in voljo, da je uspel posta-
viti enega največjih poslovnih objektov v naši občini. Zavidanja vreden 
uspeh so počastili številni gostje na dnevu odprtih vrat, kjer je bilo vidno, 
da znamo ceniti delo in uspeh sposobnih. Tudi Marjan Kveder se pridru-
žuje mojemu mnenju, da je glavni problem za tako dolgo čakanje na prvi 
objekt v nekaj strateških napakah že na samem startu. Po njegovem mne-
nju tudi za naprej ne kaže dosti bolje, pri tem pa, kot pravi, slaba finančna 
kondicija države in nizka rast gospodarstva tudi nista v pomoč.
Upam, da se bomo znali na izkušnjah kaj naučiti in da občinarji ter od-
govorni ne bodo ponovili napake v bodoče, na primer na predvidenem 
območju obrtne cone v Prevojskih gmajnah. Namreč, vedno so in bodo 
nastajale težave, če nekemu območju dodelimo status zazidljivosti, pre-
den se z lastniki zemljišč v naprej ne dogovorimo za zgornjo ceno, po 
kateri bodo prodajali svoja zemljišča. Slednje sicer ne velja toliko za sta-
novanjsko gradnjo, pri poslovni pa je to nedvomno pomembno. Če temu 
ni tako, se zgodi, kot se je na območju L6 – Lukovica. Namreč lastnikom 
zemljišč na tem območju so po sprejetju odloka o zazidljivosti zrasli ape-
titi in so poizkušali iztržiti največ, kar je mogoče. Slednje v kapitalizmu ni 
nič nenavadnega, če bi lastniki znali izračunati, koliko je realna tržna cena 
takšnega zemljišča, koliko je cena komunalne opreme in ko bi odšteli 
slednje, bi izračunali, koliko je realna vrednost neopremljenega zemlji-
šča, kakršnega so želeli prodati. Ker je vedno enostavnejše, da trg pokaže 
realno vrednost, kot da bi že na startu slednjo izračunali, je žal moralo 
preteči mnogo let, preden so jo ugotovili. V tem času so nekateri, ki jim 
je zemljišče že uspelo kupiti, obupali in ga prodajajo naprej. Tako se vse 
skupaj vrti v začaranem krogu.
Pred časom sem predlagal – po mojem mnenju edino možnost –, da se 
nekaj premakne naprej. Potrebno bi bilo sklicati vse lastnike zemljišč, da 
se v prvi vrsti izjasnijo, kdo misli prodati svoje zemljišče in kdo ga misli 
uporabljati za lastne potrebe. Izračunati bi morali dejanski strošek iz-
vedbe komunalne opreme in podpisati pogodbo o sofinanciranju. Tisti, 
ki želijo uporabljati zemljišče za lastne potrebe, bodo nedvomno za svoj 
delež prispevali pri komunalnem opremljanju, za ostale pa opremo plača 
oziroma založi občina, ki jo bo seveda dobila vrnjeno v obliki komunal-
nega prispevka novih lastnikov. Sedaj pa najbolj bistveno! Vsi, ki mislijo 
parcelo prodati, se morajo predhodno obvezati, da ne bodo zahtevali 
višje cene od predhodno dogovorjene. Zakaj? Če bo občina vložila sred-
stva v to območje, mora imeti tudi izhodno strategijo. Pomeni, kdaj se 
ji bodo ta sredstva vrnila. Garancija, da je to lahko relativno kmalu, pa 
je le konkurenčna tržna cena zemljišč. Prepričan sem, da bi se glede na 
čase marsikdo sprijaznil tudi z nižjim izkupičkom od pričakovanega, če bi 
videl možnost prodaje v roku enega ali dveh let. V stanju, ki je danes, pa 
ni na obzorju praktično nobenih možnosti niti v nadaljnjih desetih letih. 
Ali smo res tako nesposobni, da bomo rabili za postavitev obrtne cone 
skupno dvajset let?

Če se vrnemo nazaj. je Marjan Kveder postregel z nekaj zanimivimi po-
datki. Namreč, v poslovnem objektu, ki ga je zgradil, bo sprva zaposle-
nih devet ljudi. V končni različici, ko bo objekt polno zaživel, pa pribli-
žno petindvajset! Ste pomislili, da je to en odstotek delovno sposobnih 
prebivalcev v občini? In če pomislimo, da je na tem območju predvide-
nih vsaj deset takšnih objektov, kar predstavlja velik potencial tako za 
zaposlovanje občanov bližje domu in prav tako za novo priseljevanje. 
Slednje pa je po mnenju Marjana Kvedra prav tako dobrodošlo, saj je 
večje število prebivalcev predpogoj za odpiranje mnogih storitvenih 
dejavnosti, ki jih moramo sedaj iskati izven naše občine.
Tudi Marjan Kveder se zaveda, da je trenutno število prebivalcev v obči-
ni premajhno, da bi njegov poslovni objekt s predvidenimi dejavnostmi 
živel le od njih. Po drugi strani pa smo prebivalci veseli, da imamo pri-
dobitev, kjer bomo lahko opravili tehnični pregled vozila, registracijo in 
zavarovanje, oprali vozilo, naredili servis na vozilu, zamenjali pnevma-
tike in nastavili optiko ali pa odšli v trgovino po rezervni del za traktor, 
itd. Poleg vsega naštetega bo tam tudi gostinska ponudba, občinska 
turistična informacijska točka, možnost najema prostora raznim podje-
tjem, ki rabijo le pisarno ali pa šele začenjajo svojo dejavnost. Skratka, 
velika pridobitev za kraj, delodajalce in delavce. In tega bi si želeli še 
več. Vendar tako kot je Marjan Kveder že omenil, je najprej potrebno 
zagotoviti kritično maso populacije, da je odpiranje raznih poslovnih 
dejavnosti ekonomsko opravičljivo. O tem sem sicer pisal že v prejšnji 
številki glasila Rokovnjač in dobil tudi manjšo kritiko znanca, a vendarle 
upam, da bomo spoznali tudi to, da večanje števila prebivalstva pome-
ni tudi višji standard obstoječim prebivalcem.
Za konec naj omenim še glede EU sredstev, o katerih mnogokrat sli-
šimo, kako jih je potrebno pridobiti in kako enostavno jih je pridobiti. 
Prepričan sem, da zasebnemu investitorju težko očitamo, da ni poiskal 
vseh možnosti pomoči pri sami naložbi. Kot mi je povedal Kveder, ni 
uspel pridobiti nobenih sredstev iz EU ali od države, ker glede na dejav-
nost in območje ni predvidenih nikakršnih pomoči in subvencij. Glede 
na trud, ki ga je moral vložiti Marjan Kveder s svojo družino v vseh teh 
letih, da je postavil prekrasen objekt s 1.400 kvadratnimi metri neto 
uporabnimi površinami, je žalostno, da je večino tega truda in časa 
bilo vloženega v birokratske prepreke. Lažje in hitreje bi zgradil objekt 
v kakšni drugi občini, a ker je zaveden domačin, je kljub temu vztrajal 
na območju naše občine. Mnogi smo mu hvaležni, da nam je približal 
storitve, ki jih ponuja. Ob tej priložnosti mu čestitam in želim obilo po-
slovnih uspehov.
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V sadovnjaku Kmetijskega inštituta Slovenije na Brdu pri Lukovi-
ci je v soboto, 3. septembra, potekal že enajsti dan odprtih vrat. 
Po krajšem uvodnem kulturnem programu, v katerem so nastopili 
mladi, so obiskovalci lahko prisluhnili predavanju drevesničarke 
Maje Zakotnik, univ.dipl.inž.agr. z naslovom Vzgoja sadik sadnih 
rastlin. tudi tokrat ni šlo brez strokovno vodenih ogledov po sa-
dovnjaku, mini sadjarske tržnice in razstave zgodnjih sort jabolk.
drAgo juTeršek dAdi

 

Dan odprtih vrat v sadovnjaku na brdu

nabrusili smo kose
Letos se je Janez Pogačar iz trnovč pri Zlatem polju ponovno od-
ločil, da s prijatelji pokosimo hribovit travnik ročno, tako kot pred 
tremi leti.     Tone hABjAnič

Za obiskovalce je bilo tudi tokrat poskrbljeno, saj so lahko pokušali 
tako jabolka kakor ostale dobrote slovenskih proizvajalcev iz različnih 
koncev Slovenije. Organizatorjem je tokrat šlo na roko tudi vreme in 
mnogi obiskovalci so ga izkoristili še za potep po bližnji okolici z ogle-
dom gradu in ostalih lepot kraja. A kljub res lepemu vremenu in čudo-
viti okolici ter prizadevanju organizatorjev in vseh sodelujočih tokratno 
število obiskovalcev ni ravno navdušujoče, naj si bodo to domači ali 
tuji. Postavlja se vprašanje, kaj še ponuditi ob že tako dobri ponudbi, 
da bi privabili večje število obiskovalcev?

Delovni popoldan se je nagibal 
proti večernim uram, ko smo se 
odpravili na košnjo. Sklepane in 

ostro nabrušene kose so zarezale 
suho travo, ki se – resnici na ljubo 
– veliko bolje reže ob jutranji rosi. 
Povedati moram, da smo pred pri-
četkom košnje z veseljem zvrnili 
šilček, tako kot so to storili kosci 
nekoč. Trava je padala pod rezilom 
ostrih kos, za nami so ostajala ro-
dovja pokošenega sena, katera so 
se hitro širila proti polovici travni-
ka. Prisluhnem koscu, ki potarna, 
da mu kosa ne reže dobro. Skle-
pati jo boš moral, mu porečem. 
Rezki toni klepalnega kladiva 
odmevajo med gričevjem, kar mi 
obuja spomine daleč, daleč nazaj 
v preteklost. Kosec se nam kmalu 
pridruži, spet smo v polni zasedbi. 
Po dobri uri in pol se pomikamo 
proti vrhu travnika, tam pa se naša 
košnja tudi konča. Fantje, sedaj 
pa malica, poreče gospodar. Vonj, 
ki je bil močnejši od pokošenega 
sena, nam daje slutiti, da bo ma-
lica obilna. Posedemo okoli ognja 
ob robu travnika, nad katerim se 
na palicah šibijo dišeče klobase, za 
nas prava poslastica, ki se ji človek 
ne more upreti. Poživi nas tudi do-
bra kapljica, brez katere bi bila ko-
šnja napornejša, zaključek pa manj 
sproščen. Pohvaliti pa moram tudi 
dobrote gospodarjeve žene, ki so 
nam posladile večer po končani 
košnji in zaključim z besedami bli-
žnjega kosca: upam, da bomo tako 
kosili še kdaj.Kosci so nabrusili svoje kose.
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26. spominski pohod na Triglav
Drugi petek in soboto v juliju je potekal veteranski pohod na tri-
glav, ki ima že več kot četrt stoletno tradicijo, udeležujejo pa se ga 
veterani ZVVS, SeVer, ZZB nOV in ZSČ.     jAnez gregorič

Triglav, simbol slovenstva – gora, ki so jo prvič premagali 26. avgusta 
1778 tako imenovani štirje možje z bohinjskega konca. Osvobodilna 
fronta si je Triglav med drugo svetovno vzela za svoj zaščitni znak, po 
osamosvojitvi pa je postal del grba Republike Slovenije.
S polnim spoštovanjem smo se tudi veterani vojne za Slovenijo in pri-
padniki častniškega združenja iz Domžal podali na najvišjo goro Slo-
venije, postali smo del petstoglave množice ki je tista dneva preplavila 
našega očaka.

V petek smo imeli veli-
častno praznovanje na 
Kredarici, ob naši naj-
višje ležeči gorski po-
stojanki. V soboto smo 
se kot slavnostni go-
stje udeležili osrednje 
proslave na Rudnem 
polju na Pokljuki, ki je 
bilo obenem tudi naše 
izhodišče.   
Morda komu izmed 
nas ni bilo najlaže pre-
magovati vseh strmin, 

ki vodijo na želeni cilj, vendar je stisnil zobe in ponosno grizel v hrib, saj 
smo vendar SLOVENCI, ki imamo radi svojo deželo in smo veseli, da je 
Triglav samo naš – slovenski in da imamo čisto svoj prihod nanj in izhod 
z njega in to brez stika z mednarodnimi vodami.

Romarska pot mladih 
Pevci otroškega pevskega zbora, ministranti in mlajši pritrkovalci 
so se odpravili na romanje v kraj, kjer je imel Anton Martin Slom-
šek svojo novo mašo. Zelo zapleteno je tole, kajti le kam so jo to-
krat mahnili na pot v soboto, 10. septembra, skupaj s spremljevalci 
in s prevozom Gerčar.      drAgo juTeršek dAdi

Pot nas je tokrat vodila proti Štajerski in sicer mimo Ponikve proti Oli-
mju, kjer smo imeli duhovni del romanja in nato v Aqualuno, bolje re-
čeno termalni park Podčetrtek. O kraju, ki ga zgodovinski viri omenjajo 
prvič že leta 1208 in slovi po svetišču Marije Vnebovzete, v katerem 
smo zapeli Frančiškove litanije in zapeli nekaj pesmi, sta nam sprego-
vorila p. Ernest in p. Jože. Tokrat smo izvedeli veliko zanimivosti, tudi o 
njihovem glavnem in stranskih črnih oltarjih in o tem, kako je zgradba 
postavljena na pilote, kako sta se cerkev in samostan preživljala skozi 
leta. O tem, kako za vsako bolezen v naravi ena zdravilna rožca raste, 
smo se poučili v tretji najstarejši lekarni v Evropi in se ob tem dali po-
učiti tudi o zdravljenju nekoč. Ja, s pomočjo zdravilnih rastlin, ki jih še 
sedaj v bližini samostana najdemo nešteto in rastejo z namenom, da 
nam pomagajo pri različnih težavah. Tudi takšnih, ki nastanejo zaradi 
prevelikega zanimanja in degustacije v čokoladnici. Naše brbončice so 
uživale in oči tudi, da o želodčku ne izgubljam besed. Kolikor kalorij 
smo pridobili v čokoladnici, smo jih izgubili v Aqualuni na toboganih, 
drčah in podobnih objektih za zabavo najmlajših in malce večjih otrok. 
Plavanje, čofotanje, tekmovanje in nič poležavanja na soncu, še za ma-
lico ni bilo časa, je naredilo svoje in na poti domov je bilo v avtobusu 
zelo tiho. Nasmejan obraz ene izmed uslužbenk in njena prijaznost pri 
vstopu in odhodu pa nas je prepričala, da se bomo tja zagotovo še vrni-
li. Še zahvala župniku Andreju in Petri Avbelj, ter pesem, dve za slavljen-
ce in že smo bili doma polni lepih vtisov, ki jih bomo v celoto strnili šele 
čez kakšen dan ali dva, ko bomo vse skupaj zbrali in zložili v mapo, na 
katero bomo napisali eno izmed lepših doživetij leta 2011.

blagoviške gasilke na Triglavu
V pomladnem času je bila dana pobuda, da članice PGD Blagovi-
ca osvojimo triglav. naša vodja komisije za članice Marta Moneta 
je izziv vzela resno. Pričela je z zbiranjem prijav in se dogovorila s 
planinskim društvom Blagovica za pomoč pri vodenju. S tem je po-
skrbela za varnejši vzpon. Vodniki PD Blagovica so nam z veseljem 
priskočili na pomoč.     AnkA MArkovšek

V soboto, 27. avgusta 2011 smo se odpravili iz doline Krme in začeli naš 
vzpon. Slikovita in ne pretežka pot nas je vodila mimo planšarije do 
koče na Planiki, tik pod vznožje Triglava. V koči nas je pričakalo prijazno 
osebje in dan se je ob igranju kart prevesil v večer.
Drugi dan, 28. avgusta 2011, smo v zgodnjih jutranjih urah odrinili proti 
vrhu naše najvišje gore. Po dobri uri in pol hoje smo stali 2864 metrov 
nad morjem. Sledile so čestitke vsem in obvezen planinski krst – z vrvjo 
po zadnji plati. Vrnili smo se do Planike, mimo Vodnikove koče in nato 
do Pokljuke, kjer nas je pričakal organiziran avtobusni prevoz.
Ob poti nas je vseskozi spremljalo čudovito gorsko cvetje in prekrasni 
pogledi na okoliško hribovje. Ponosni in prijetno utrujeni smo se vrnili 
vsak na svoj dom.
Zahvala Marti Moneta za organizacijo izleta in vodnikom PD Blagovica 
Marinki, Marjanu, Mirku in Petru za vodenje pohoda.

KO RK Rafolče na notranjskem
Polni pričakovanj smo se v soboto, 10. septembra 2011, odpelja-
li proti notranjski mimo rakeka, cerknice do Križne jame, kjer so 
nas opremili z obutvijo in lučkami. V spremstvu vodičev smo si 
jamo ogledali. njena posebnost so podzemna jezera s sigastimi 
pregradami in najdišče kosti jamskih medvedov.     vikTor jeMeC

Odpeljali smo se še do Babnega polja, v Sloveniji znanega kot najhla-
dnejši kraj. Po ogledu dobro ohranjenega trinadstropnega gradu Sne-
žnik, zgrajenim že v 13. stoletju, smo pripravili skupni prigrizek z do-
brotami naših članic in članov. Zavzeta vodička Saša nas je priganjala 
v Jezerski hram, kjer nas je že čakal gospod Kebe s predstavitvijo žive 
makete Cerkniškega jezera, ki je tudi njegovo strokovno avtorsko delo 
o delovanju vodnega sistema, tj. nastajanja in presihanja kraškega fe-
nomena – Cerkniškega jezera.
Na koncu predstavitve nam je po naključju še povedal, da je hodil v 
šolo na »Teksas« v Domžale. Po kratkem času je naš član Miha ugotovil, 
da sta bila sošolca – to je bilo zanimivo!
Za klepet ni bilo časa, zunaj so rezgetali naši konjiči, vpreženi v lojtrni-
ke, ki so nas popeljali po suhem Cerkniškem polju.
Ogledali smo si ponore, pogledali še proti Slivnici, če nas spremlja ka-
kšna čarovnica, potem pa prispeli do kmečkega turizma na pozno kosi-
lo. Hitro je minil ta prelep sobotni dan. 
Utrujene nas je naš šofer Marjan varno pripeljal domov.
Zahvaljujemo se OZ RK Domžale in vsem, ki so na kakršni koli način 
pomagali.
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Pred časom sta se zakonca iz Maribora preseli-
la v Preserje pri Lukovici, majhno vasico poleg 
Gradiškega jezera, ki ima zgolj 75 prebivalcev. 
»Odločitev o selitvi bližje Ljubljani sva s Sabino 
sprejela pred kratkim predvsem iz praktičnih 
razlogov. Sam sem že dlje časa v službi v Lju-
bljani, ženi pa je tako bližje tudi letališče, s ka-
terega potuje v svet. Najin dom sva sicer iskala 
in našla preko interneta. Takoj ko sva zagleda-
la Preserje, sva vedela, da je to to,« je povedal 
prvi mož Slovenske filharmonije, čigar žena je 
med drugim nagrajenka Prešernovega sklada 
in članica slavne dunajske Državne opere. 

cvilakova nastopala skupaj 
z Domingom in Bocellijem
Cvilakova se že od malega ukvarja z glasbo, a 
do »usodne« avdicije na graški glasbeni aka-
demiji, zaradi katere se po zaključeni gimnaziji 
potem ni odločila za študij na poprej izbrani 
Biotehniški fakulteti, ni verjela, da bi to lahko 
počela tudi profesionalno. Kmalu se je začel 
njen nezadržni vzpon med najboljše v svojem 
poklicu. Zdaj nastopa po vsem svetu in v tem 
neznansko uživa. »V operi se ponujajo tako 
ogromne možnosti. Sama jo vidim kot multi-
medijsko zvrst. Opera kot zvrst se od glasbe 
v obliki koncertov v največji meri razlikuje 
po tem, da mora pevec (oz. igralec) zraven 
podajanja glasbene vsebine podati tudi vse-
binsko podobo karakterja. Pri tem ima na vo-
ljo scenografijo, kostume, masko, nemalokrat 
tudi koreografijo in še kaj. Veliko ljudi smatra 
opero kot zvrst nad zvrstmi, saj se v njej lahko 
pojavijo prav vsi elementi umetnosti. Glasba, 

Znani obrazi v občini Lukovica: 
Damjan Damjanovič in Sabina Cvilak Damjanovič

Veliko več kot le vmesna postaja 
med Ljubljano in Mariborom
V občino Lukovica se iz leta v leto seli vedno več ljudi. Zaradi svoje lege in naravnih lepot 
za ljudi že dolgo nismo zgolj pika na zemljevidu, »nerazviti graben« na poti med Ljubljano 
in Mariborom, ampak zaželena lokacija, kjer so si svoj dom že ustvarili tudi nekateri znani 
Slovenci. Med njimi sta direktor Slovenske filharmonije Damjan Damjanovič ter njegova 
žena, vrhunska in svetovno priznana sopranistka Sabina cvilak Damjanovič.      LukA MAseLj

igra in drama, ples, kostumografija in maska, 
projekcije, film, fotografija, likovna umetnost, 
scenografija, književnost in poezija, dizajn luči 
... Če gledamo na opero na ta način, v njej takoj 
najdemo možnost, da se v eni sami predstavi 
združijo vse veje umetnosti,« je Cvilakova pred 
časom opisala svoje delo, v sklopu katerega je 
že nastopala tudi z umetniki, ki navdušujejo 
svetovne množice. Tako je recimo v ameri-
škem glavnem mestu Washingtonu pred 16 
tisoč glavo množico nastopila skupaj s slavim 
španskim tenoristom in dirigentom Placidom 
Domingom – prijatelja sta tudi zasebno –, in 
italijanskim pevcem Andreom Bocellijem, 
ki je v svoji karieri po vsem svetu prodal več 
kot 70 milijonov svojih albumov in čigar ime 
med drugim krasi tudi hollywoodski Pločnik 
slavnih (Walk of Fame). Tokio, Dubaj, Valencia, 
Los Angeles, Helsinki, Singapur, Monte Carlo, 
Beograd, Bratislava, Frankfurt, Dunaj, Gradec 
in Trst so le nekateri od krajev, v katerih se je 
uspešno predstavila zbranemu občinstvu. 

Iskala sta prav tak kotiček
Damjanovič in Cvilakova sta vsekakor člove-
ka z velikim družbenim ugledom, ki presega 
okvire Slovenije, zato smo lahko še toliko bolj 
ponosni na to, da sta za svoj dom izbrala prav 
našo občino. »Zaželela sva si mirno okolje, da-
leč stran od mestnega vrveža. Že prvi obisk je 
nakazal, da sva zadela v polno. Iskala in našla 
sva spodoben domek na vasi, saj sva oba veli-
ka ljubitelja narave,« je povedal Damjanovič, ki 
priznava, da sta z ženo prej bore malo vedela o 
krajih, kjer zdaj prebivata.

»Za naju je bila Lukovica točka na poti med 
Mariborom in Ljubljano. Zdaj sva spoznala, 
da je veliko več,« je povedal naš sogovornik, 
poslovni direktor osrednje slovenske glasbe-
ne ustanove, ki deluje že več kot 300 let (od 
leta 1701), v njej pa so se zvrstili številni sve-
tovno ugledni glasbeni ustvarjalci, kot na pri-
mer Gustav Mahler, čigar Simfonijo številka 8 
v Es-duru so pred tedni slavnostno izvedli ob 
odprtju prenovljenega Kongresnega trga, kjer 
stoji stavba Slovenske filharmonije. Orkester 
Slovenske filharmonije velja za enega najbolj-
ših na svetu, kar med drugim potrjujejo tudi 
sodelovanja s pokojnim tenoristom Lucianom 
Pavarottijem ali angleškim pop glasbenikom 
Stingom. 

S konjem okrog Gradiškega jezera
Ne glede na vse zakonca uživata tudi v ume-
tniško veliko bolj preprostem okolju. »Lepo je, 
pa tudi sovaščani so čudoviti. Že ob prvem sti-
ku so naju odlično sprejeli. So preprosti, prija-
zni in družabni,« je povedal Damjanovič in do-
dal, da z ženo Sabino velikokrat zaideta proti 
Gradiškemu jezeru. Tja ponavadi ne odhajata 
sama, ampak v družbi konj (Damjanovemu je 
ime Nero, Sabininemu Bira), ki jih imata v »var-
stvu« v hlevu v bližini njunega doma. »Najraje 
jahava okrog jezera in po okoliških poteh,« je 
pojasnil Damjanovič in pristavil, da druge le-
pote lukoviške občine še pridejo na vrsto: »Za-
enkrat še ni bilo prav veliko časa, jih pa počasi 
že raziskujeva!«

Jo bomo videli nastopiti tudi v Lukovici?
Nad videnim v občini zaenkrat nimata nobe-
nih pripomb. »Morda bi si želela le, da bi imeli 
označene jahalne poti,« sta zatrdila v en glas 
in pozdravila vse bralce občinskega glasila Ro-
kovnjač, ki ga tudi sama zelo rada prebirata. 
»Za lokalno glasilo je na zelo visoki ravni,« je 
povedal Damjanovič in za konec odgovoril še 
na »provokativno« vprašanje: Kakšne so mo-
žnosti, da bi Sabino morda kdaj videli nasto-
pati tudi v lukoviškem Kulturnem domu in kaj 
je za to potrebno narediti? »Najti je potrebno 
termin, ko ima Sabina čas, in se uskladiti glede 
podrobnosti. Mislim, da to ne bi smel biti pre-
velik problem,« je dejal in s tem izzival lukovi-
ške kulturne delavce.
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Krašnja vabi, Krašnja poje
Če je prejšnji dan vreme pošteno ponagajalo organizatorjem osre-
dnje občinske proslave v Lukovici, se je v soboto, 3. septembra, 
sonce prav veselo in močno smejalo na krašenjske prireditelje, na-
stopajoče in poslušalce ter obiskovalce že tradicionalnega 8. sre-
čanja ljudskih pevcev iz vseh slovenskih pokrajin.     MiLenA BrAdAč

Že ustaljeno in tradicionalno srečanje, ki ga vsako leto organizira KUD 
F.M. Podlimbarski pod skrbnim in budnim očesom duše tega društva 
Vere Beguš, se je tudi to leto začelo pod lipo na Kanal v Krašnji s pesmi-
ma Prav luštno je res na deželi in Dekle je na pragu stala, vseh nasto-
pajočih pevskih skupin in plesom KD Folklora iz Cerkelj ki so letos prišli 
prvič na srečanje v Krašnjo.
Srečanje s petjem se je zatem nadaljevalo pred krašenjsko šolo. Tudi le-
tos so prišle, kakor na vsa srečanja prejšnjih let, Filovske pevke iz Filovc 
v Prekmurju in KUD Božo Račič Adlešiči iz Bele krajine. Že stari znanci 
Ljudski pevci iz Vrbja in Društvo ljudskih pevcev Prijatelji 6-še iz Šešč 
pri Preboldu. Oboji so iz krajev, kjer je hmelj doma, torej iz prelepe Sa-
vinjske doline. Že stari znanci so tudi Prešmentani faloti iz Stoperc v 
Halozah, kakor tudi Anica Rehberger iz Zg. Brnika in Francka Rozman 
iz Spodnje Bele, Gorenjki torej, ki sta zapeli in poživili popoldne z du-
hovitim skečem in ob pozornem poslušanju je postal še kako znana 
resnica. Kot vedno domači pevci KUD F.M. Podlimbarski iz Krašnje in 
Ljudski pevci iz Blagovice. Vsi so iz svojega repertoarja zapeli po tri pe-
smi. Mnoge med njimi so znane stare ljudske pesmi, vedno znova lepe 
in vedno znova ali nekatere nasmejijo ali orosijo oko. Kar nekaj pesmi 
in melodij pa v pevskih skupinah spesnijo sami in so se tudi že dobro 
prijele ter prispevale k bogati dediščini ljudskih pesmi.
Petje je prijetno popestrila že omenjena Folklorna skupina Cerklje, ki je 
prikazala stare ljudske plese. Skupina deluje znotraj KUD Folklora Cer-
klje in je delovala od leta 2005 kot sekcija, osamosvojila pa se je pred 
slabima dvema mesecema, a že uspešno nastopa. Postopoma ustvar-
jajo folklorno garderobo, ki bo čim bolj usklajena s časovno in geograf-
sko postavitvijo posameznih plesnih postavitev.
Pesmi in ples je skozi prireditev povezovala Brigita Rožič. Vera Beguš 
in Franc Novak, predsednik KS Krašnja, sta vsem nastopajočim izročila 
priznanja in knjižno darilo. 
Spet smo lahko spremljali delo in končne izdelke pridnih rok članic in 
članov Društva upokojencev Lukovica, Joži Košak iz Domžal, Preužitka-
ric iz Krašnje, Rokodelcev iz Moravč, Lipe Domžale in Medgeneracijske-
ga društva Jesenski cvet Domžale. 
Zadovoljni prireditelji, nastopajoči ter še bolj zadovoljni poslušalci in 
gledalci, so obljubili, da se naslednje leto spet snidejo.

Lovski večer
V petek, 9. septembra, so nas obiskovalce 
prav prijetno presenetili člani zelene brato-
vščine LD Lukovica, ki so v kulturnem domu 
Antona Martina Slomška pripravili res pri-
jeten kulturni večer.      drAgo juTeršek dAdi

Kratka sta bila tokrat nagovora predsednika 
LD Lukovica Marjana Dobrotinška, čeprav je 
na oder prišel na začetku, ko je predstavil LD 
Lukovico in pozdravil goste in na koncu, ko se 
je zahvalil nastopajočim in vsem, ki so se trudi-
li pripraviti prvi Lovski večer. Po uvodnem na-
govoru smo prisluhnili Domžalskim rogistom, 
ki letos slavijo 20-letnico, za njimi so zapeli še 
člani Moškega pevskega zbora Janko Kersnik, 
ki so vstopili v 50. leto delovanja. Dramska 
sekcija KD Janko Kersnik, bolje doktor Leni in 
njegov pacient, sta nas nasmejala, ansambel 
Kosci nam je z igranjem na ustne harmonike 
ali orglice dvignil adrenalin in le malo je manj-
kalo in bi se še zavrteli, mogoče na drugem 
Lovskem večeru. Na tem smo bili tako deležni 
dveh obrokov glasbe vsakega nastopajočega 
in še glasbenega presenečanja v obliki igra-
nja na škotske dude, na katere je igral Michael 

Pevci po lipo domačo (krašenjsko)

Folklorna skupina Cerklje je navdušila vse zbrane

Obiskovalci so resnično uživali tako nad nastopi kot toplim soncem

Thomas Jurman. Le 37 članov šteje lukoviška 
zelena bratovščina, a tokrat so se izkazali kot 
dobri organizatorji in na koncu še odlični ku-
harji divjačinskega golaža, ki so ga obilo zabe-
lili še z šalami. Na čigav račun si lahko mislite 
in zato se po končanem kulturnem delu niko-

mur ni mudilo domov. Če so se z večerom že-
leli predstaviti širši množici, jim to verjetno ni 
najbolje uspelo glede na število obiskovalcev, 
so pa napravili dober vtis na vse tiste, ki smo v 
petek prišli v Šentvid in bomo še prišli, če nas 
bodo ponovno povabili.
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Tribuna na blagoviškem igrišču, lep pozno po-
letni dan, vse je bilo ravno pravšnje za prežive-
tje dneva, ki ti spočije utrujene roke. Predeno 
so začele s kratkim kulturnim programom, so 
bile še pri sveti maši v cerkvi sv. Petra v Blago-
vici. Če je kakšen greh še ostal, so ga gladko 
poplaknile s pristno, zelo zdravo domačo ka-
čjo slino, ki je doma na Vrankah nad Blagovi-
co.
Kulturni program so z domačo pesmijo začeli 
Ljudski pevci iz Blagovice. Darinka Vajde, pred-
sednica društva, je v pozdravnem nagovoru 
spomnila da se vse premalokrat ustavimo, 
poklepetamo s prijatelji in sosedi. Vse prema-
lo vzamemo v roke knjigo. Njo sta zamenjala 
televizija in računalnik. Vendar nam onadva 
ne moreta dati bogatega besednega zaklada, 
ne moreta se namesto nas pogovoriti z zakon-
skim drugom, z otroki. Veseli vrisk fantov s so-
sednjih gričev, senožet, so zamenjali glasni in 
smrdeči traktorji in drugi neosebni poljedelski 
stroji. Že res, da olajšajo delo, razdružujejo pa 
ljudi.
Kulturni program so krasile pesmi Ani Pungar-

Farno žegnanje na brdu
V nedeljo, 11. septembra, smo slovesno praznovali že 256. oble-
tnico posvetitve župnijske cerkve Device Marije Vnebovzete, saj 
nas je tokrat nagovoril dolgoletni duhovni pomočnik kanonik 
prelat dr. Borut Košir, ki je poleg domačega župnika Andreja 
Svete in sedanjega duhovnega pomočnika Ivan Povšnarja so-
maševal pri sveti maši.      drAgo juTeršek dAdi   

V svojem nagovoru nas je najprej spomnil, da se zbiramo na kraju, ki 
so ga naši predniki izvzeli iz okolice, da bi se na tem kraju srečevali 
z Bogom. V nobeni deželi ni toliko cerkva, kakor v naši, v katerih bi 
ljudje častili Boga in svetnike, se jim priporočali zato, da bi bilo tudi 
njihovo življenje bolj sveto. Cerkev je podoba nečesa drugega, po če-
mer so hrepeneli, je podoba urejenosti, zato moramo imeti poseben 
odnos do svojih cerkva, ki so podobe naše notranje lepote in ureje-
nosti. Tako kakor obleka naredi človeka, saj urejenost obleke pokaže, 
kakšen je človek, tako je tudi s cerkvijo in lepota cerkve kaže naš no-
tranji odnos do Boga, na tisto naše notranje spoznanje o Bogu, ki se 
je ustalilo v duhovnem dnu vsakega človeka. Na koncu svete maše je 
dr. Borut Košir v imenu nadškofa Antona Stresa podelil še priznanja 
in zahvale ljudem, ki v ozadju skrbijo za lepoto in vzdrževanja cer-
kva, med njimi so bili tudi takšni, ki to delo opravljajo že več kot 35 

Veselo druženje v Blagovici

Darinka in Ani  znata spretno pesniti DPŽ Blagovica-Trojane se zahvaljuje Gostinskemu podjetju Trojane za odlično hrano in pogostitev na terenu

let in to ne samo v farni cerkvi, ampak tudi na podružnicah. Tako so 
priznanja in zahvale dobili vsi tisti, ki krasijo in čistijo ter mežnarijo v 
župniji, za kar jim gre še enkrat izreči HVALA. Po končani sveti maši 
so se skupaj s pevci podali še v prostore župnišča na bob, ki je stalni 
spremljevalec žegnanjskih nedelj po vsej Sloveniji, le da je nekje ve-
čji, drugje manjši.

Prijetno in kulturno obarvano druženje podeželskih žena
V četrtek, 8 septembra, na Malega šmarna, so žene Društva podeželskih žena Blagovica-trojane organizirale redno letno srečanje, na 
katerega so povabile tudi članice okoliških društev iz Lukovice, Moravč, tuhinja, Kamnika s Komendo in Domžal.     MiLenA BrAdAč 

tnik in Darinke Vajde, ki so jih prebirale članice 
domačega DPŽ. Vse pesmi so imele pridih no-
stalgije starih časov, spominjanje težkih časov, 
ujm, ki so prizadele naše kraje, tožb o težkih 
časih za današnjega kmeta. Stanka in Ani pa 
sta uprizorili prisrčen skeč dveh gospodinj, ki 

sta se vrnile z dopusta na morju. Vmes so pre-
pevali Ljudski pevci iz Blagovice.
Druženje se je nadaljevalo ob polnih mizah do-
brot, ki so jih napekle same pridne gospodinje. 
Za topel obrok pa je – kot vedno – poskrbelo 
Gostinsko podjetje Trojane.
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Dejaven začetek sezone
Po poletnih dopustih so sredi avgusta na vajah spet ubrano zaigrali 
instrumenti članov Godbe Lukovica. Ob koncu minulega meseca je 
sledil že prvi nastop. Godba Lukoviac je bila 28. avgusta povabljena 
na družabno humanitarno prireditev Čarobni dan, ki je v Arboretum 
Volčji Potok privabila 18 tisoč obiskovalcev. Lukoviški godbeniki so ob 
10. uri skupaj z maskotami poskrbeli za slovesno odprtje dogodka. 
Po zaradi dežja odpadlem koncertu filmske glasbe ob občinskem pra-
zniku nastopanja ob začetku glasbene sezone še ni bilo konec. Člani 
orkestra iz Lukovice so se, kot je običaj drugo nedeljo v septembru, 
predstavili na tradicionalni povorki narodnih noš v Kamniku in bili 
tako del 2300 udeležencev največjega etnološkega festivala v Slove-
niji.

Leon AndrejkA

Poletni kamp ustvarjalnih
Javni sklad Republike Slovenije za kulturne dejavnosti (JSKD) in Zveza 
slovenskih godb sta v drugi polovici avgusta v Novi Gorici organizirala 
poletni glasbeni kamp, ki se ga je udeležil tudi Urh Štempihar Jazbec. 
Na pobudo profesorja Luke Einfalta je Urhu kot uspešnemu in nadar-
jenemu glasbeniku udeležbo na tem taboru sofinanciral JSKD, kar je 
po tekmovalnih uspehih v letošnjem letu še eno priznanje za mladega 
tubista iz Vrhovelj. V tednu od 13. do 20. avgusta se je tako udeležil t. 
i. masterclass oziroma strokovnih tečajev za trobila. Na kampu so se 
glasbeniki, ločeni po skupinah, udeležili tudi ustvarjalnih delavnic in 
spoznali dirigiranje. Pod vodstvom Mira Sajeta so udeleženci izvedli 
zaključen koncert. Urh Štempihar Jazbec, ki je bil najmlajši udeleženec 
kampa, namenjenega glasbenikom od 14. do 27. leta starosti, pa je ob 
koncu nastopil tudi v kvartetu trobilcev.

Leon AndrejkA

Srečanje  osnovnošolcev
Kam le čas beži, smo si rekli na srečanju osnovnošolcev, ki smo zapustili šolske klopi na Brdu v 
letu 1966 in se vsak po svoje podali na življenjsko pot.     Tone hABjAnič

Vsakih pet let si vzamemo čas za dru-
žabno srečanje, ki ga pripravi peščica 
najbolj zagnanih takratnega osmega 
razreda. V gostilni Bevc v Lukovici so 
nas ponovno z velikim veseljem gostili 
in prav je tako, da se dobimo v doma-
čem kraju. Prek trideset se nas je zbralo, 
vključno s štirimi takratnimi učitelji, ki 
jih moram spoštljivo tudi omeniti. Go-
spe Laznikova, Lipovškova in Košenino-
va ter gospod Vinko Sitar, vsi vedri in na-
smejani kot nekoč. Moram reči, da je ta 
generacija res nekaj posebnega, saj se 
po letu 1976 dobivamo vsakih pet let. 
Tokrat smo naš pester večer napolnili 
z vsem mogočim. Prav vsak je nanizal 
zanimivosti iz svojega življenja, skratka, 
kako živi. Poveselili smo se ob zvokih in 
petju svojih muzikantov, saj se pohvali-
mo lahko kar s svojim ansamblom. Da 
je bilo srečanje še pestrejše, smo se peš 
odpravili okoli lepo urejega krožnega 
parka v središču Lukovice, ki krasi našo 
občino. Sošolka Sonja, ki je prišla iz Švi-
ce, ni skrivala zadovoljstva nad doži-
vetim, poudarila je velik pomen naših 
srečanj, zadovoljni smo bili vsi. Pohval-
ne besede moram nameniti prijaznemu 
osebju gostilne Bevc in njihovi bogati 
gostinski ponudbi.
Skratka, prijetno druženje osnovnošol-
cev iz leta 1966 nam bo ostalo v lepem 
spominu, misli pa nam hite že na nasle-
dnje srečanje čez pet let, ko bo minilo 
že pol stoletja, kar smo zapustili šolske 
klopi.
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Varno v šolo 
in iz nje
Brezskrbne počitnice je za-
menjala šola in otroci so po 
daljših počitnicah še vedno 
razigrani. Mladi nadebudneži 
do šole pešačijo, se vozijo z av-
tobusom, kombijem, kolesom, 
kar nekaj otrok pa starši sami 
pripeljejo v šolo. V okolici šol 
je prav živahno.     MATejA orehek, 
predsedniCA ks prevoje

Otroci so kot prometni udele-
ženci nepredvidljivi, prometne 
predpise pogosto spregledajo 
ali pa si jih razlagajo po svoje, 
poleg tega ne zmorejo pravilno 
oceniti hitrosti in oddaljenosti 
bližajočega se vozila. Zato mo-
ramo za njihovo varnost skrbeti 
predvsem drugi udeleženci v 
cestnem prometu. Tudi letos so 
policisti v prvih šolskih dneh iz-
vajali poostren nadzor prometa 
v okolici šol. Za varnost otrok na 
poti v šolo in iz nje je tudi letos 
skrbelo več prostovoljcev, ki so 
našim šolarjem pomagali preč-
kati cesto.
V naši krajevni skupnosti že vrsto 
let za varnost šolarjev pri preč-
kanju ceste skrbi Franc Dolinar. 
Delo opravlja prostovoljno in za-
vzeto ter v veliki meri pripomo-
re k večji varnosti otrok, ki sami 
prečkajo cesto v naselju Šentvid. 
V imenu staršev, otrok in kraja-
nov KS Prevoje se mu za opra-
vljeno prostovoljno delo iskreno 
zahvaljujem. Hvala tudi vsem 
ostalim prostovoljcem v občini 
Lukovica, ki so skrbeli za varnost 
naših otrok pri prečkanju ceste 
in vključevanju v promet.
Za večjo varnost otrok na naših 
cestah lahko poskrbimo le sku-
paj – s previdno in strpno vo-
žnjo, doslednim spoštovanjem 
cestnoprometnih predpisov in 
dobrim zgledom našim najmlaj-
šim. 

Študentski klub Domžale

Za energičen 
in znanja poln začetek
Novo šolsko leto se začenja in staro študijsko zaključuje. Dijaki so 
že zasedli šolske klopi hramov učenosti, študenti še krpajo luknje 
starega leta. Vsi pa polni vtisov in nove energije stopajo k novim 
dogodivščinam in govorijo, sanjarijo in gnetejo spomine pretekle-
ga poletja. Energija zato kar uhaja iz horizonta ...     AnA sTrnAd

A ne za dolgo, v Študentskem klubu Domžale zaradi tega v začet-
ku jeseni pripravljamo ogromno in še več raznovrstnih dejavno-
sti – športne, kulturne, zabavne in izobraževalne. Vse dostopne 
še tako tankemu žepu, v kolikor se seveda včlaniš v Klub ali vsaj 
podaljšaš članstvo. To narediš tako, da prineseš potrdilo o vpisu v 
naše prostore in tam izpolniš prijavo. Ko si naš član, pa imaš skoraj 
neomejene možnosti koriščenja takšnih in drugačnih ugodnosti. 
Poglej si jih na spletni strani www.studentski-klub.si. Tam te čakajo 
tudi fotografije s tridelne poletne sage elektronski ritmov na dom-
žalskem bazenu – Kopalkanje 2011, kjer je poleg odličnih elektron-
skih ritmov po zraku letela tudi kopica žog, blazin, obročev, račk in 
ostalih napihljivih predmetov, ki so pestrili dogajanje v vodi. Vse-
kakor je zadeva vredna ogleda. Se vidimo!

Letos smo se mentorji odloči-
li, da naše mlade gasilce malo 
zberemo na kup zato, da se 
skupaj poveselimo, zato smo 
jim pripravili vodne igre. Vroča 
sobota 27. avgusta je bila ide-
alna izbira za naše načrte in po 
kosilu ob 15. uri se je vse zače-
lo. tristo vodnih balončkov je 
bilo napolnjenih, kopalke pa 
so bile seveda obvezne. 
gABi dernuLoveC

Mentorji smo pripravili šest zani-
mivih iger z vodo in z različnimi 
pripomočki. Najprej so se mladi 
porazdelili v štiri skupine po šest 
z žrebom številk, sledila je izbira 
imena skupine in igre so se za-
čele. Pri prvi igri so morali zbijati 
tarčo z brantačo, vendar je bilo 
potrebno prej napolniti vodni 
balonček do te mere, da je počil, 
kar sploh ni bilo lahko oziroma hi-
tro. Najhitrejša ekipa je za zmago 
dobila največ točk. Pri naslednji 
igri se je ekipa ena za drugo po-
sedla na tla, da so si nad glavami 
s preluknjanim lončkom podajali 
vodo in polnili steklenico. Tako so 
se že dodobra zmočili. Dva sodni-
ka sta skrbela, da je vse potekalo 
po pravilih. Za vezanje vozlov v 
gasilski zaščitni obleki s čelado, 
medtem ko te nasprotna ekipa 
zaliva in šprica z brantačo, si mo-
ral imeti že kar malo poguma. 
Punce so se tu odlično izkazale in 
premagale fante. Za podajanje z 
vodnimi balončki, medtem ko si 
vsakič en korak bolj narazen, pa 
je bila potrebna odlična koordi-

Prve vodne igre mladih v PGD Prevoje so uspele

Polnjenje steklenice s preluknjanim lončkom

Beltek ve, kako na Kopalkanju to gre

Študentski klub Domžale že-
li vsem dijakom uspešen in 
smeha poln začetek novega 
šolskega leta, prav tako pa 
drži pesti za vse študente, ki 
jih še čakajo zadnji izpitni 
cukrčki.

nacija in občutek za dober ulov. 
Pri naslednji igri so se šli med 
dvema ognjema – obmetavanje 
kapetana ekipe z vodnimi ba-
lončki se je izkazalo za nekoliko 
težjo nalogo, kot so mislili, saj je 
bilo zadetkov kljub trdi volji bore 
malo. Za konec smo si želeli izpe-
ljati še igro, podobno curkometu, 
vendar nam je malo zaškripalo 
pri organizaciji in pripravi terena, 
tako da smo jo preložili na drugo 
leto. Smo se pa za konec pet mi-
nut, medtem ko je delovala vo-
dna zavesa (gasilska oprema za 
pomoč pri gašenju) neomejeno 
polivali, špricali in obmetavali z 

balončki. Tako smo na koncu res 
vsi čisto mokri imeli zasluženo 
malico – hot dog in sladico – kre-
mno rezino. Po skupnem čiščenju 
dvorišča je sledila razglasitev re-
zultatov in zmagovalna ekipa se 
je odpravila za nagrado z našim 
poveljnikom in novim gasilskim 
avtom k Furman na sladoled. 
Na pomoč k organizaciji in izved-
bi nam je priskočilo tudi nekaj na-
ših članov in članic, ki so na igrah 
mogoče še bolj uživali in si naga-
jali kot mladi. Tako smo sklenili, 
da drugo leto zadevo absolutno 
ponovimo z vodnimi igrami za 
vse naše člane.
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Klemen, kako ste zadovoljni z letošnjo se-
zono?
S svojimi vožnjami in tehniko voženj sem kar 
precej zadovoljen, sem pa razočaran, kar se tiče 
rezultatov. Nikakor mi svojega znanja ni uspelo 
pokazati s končnimi uvrstitvami. Vem, da znam 
in zmorem, kar sem pokazal že lani, ampak žal 
mi letos ni steklo. Zmanjkal mi je kanček sreče. 
Verjamem pa, da bom v prihodnje spet še bolj-
ši. 

Zakaj ste z Yamahe presedlali nazaj na 
KtM?
Ekipa 3C Racing, s katero smo sicer začrtali 
dveletni načrt dela, je zašla v finančne težave, 
ni pa to edini razlog. Nisem dobil tega, kar sem 
pričakoval, tudi moji rezultati niso bili najboljši, 
zato smo se sporazumno razšli in poiskal sem 
si novo ekipo. Gre za ekipo SRT KTM, v kateri se 
odlično počutim. 

nedvomno spadate med najbolj nadarjene 
mlade motokrosiste v evropi. Kaj pričakuje-
te od sebe v bližnji prihodnosti? 
Žal ni vse odvisno od mene, saj je motokros 
precej drag šport, zato gospodarska kriza še 
kako vpliva tudi na moje nastope. Upam, da 
bom za prihodnjo sezono uspel zbrati dovolj 
sredstev, da bom lahko nastopil na tekmah 
evropskega in še nekaterih tekmah svetovne-
ga prvenstva. V dveh letih bi se rad »na polno« 
vrnil na svetovno sceno: z dobro ekipo, dobrim 
motorjem in v dobri pripravljenosti. Do takrat 
bom tudi osebnostno še bolj dozorel, zato ver-
jamem, da bi lahko bil uspešen tudi na tej – naj-
višji – ravni. 

Leta 2010 ste sodeloval tudi z red Bullom, 
kar je zagotovo velika čast. Kako je poteka-
lo sodelovanje in kaj je to pomenilo za vas?
To je bila vsekakor izredno prestižna nagrada 
za moje delo, žal pa sodelovanje zdaj ni več 
aktualno. Vse težave, ki sem jih imel, so žal 
pripomogle k temu, da smo se razšli. To je bila 
pomembna izkušnja, saj zdaj vem, kaj pomeni 
biti Red Bullov športnik. To je velika čast, ki ne 
doleti vsakega.

Pogovor: Klemen Gerčar, motokrosist 

Koraku nazaj sledita dva koraka naprej
Mladi lukoviški motokrosist Klemen Gerčar, ki bo decembra dopolnil 21 let, ni najbolj zado-
voljen z letošnjo sezono, a verjame, da se bo krivulja njegovih rezultatov kmalu spet obrnila 
navzgor. Med sezono je imel mladinski svetovni prvak (2007) precej težav s poškodbami, 
zamenjal pa je tudi motor in ekipo. Klemen je kot edini Slovenec leto 2011 na Yamahi začel v 
svetovnem pokalu MX2 (do 250 ccm), na koncu pa se je vrnil h KTM in poleg dirk slovenskega 
in italijanskega prvenstva nastopal tudi v evropskem pokalu EMX2.      LukA MAseLj

Gledalci so bili navdušeni ob atraktivnih skokih, odlični organizaciji in 
postrežbi, tekmovalci pa so pohvalili progo in zagnanost članov dru-
štva.
Proga za spust je četrta uradna proga te vrste (free ride) v Sloveniji. 
Dolga je 1600 metrov in ima 330 metrov nadmorske višine. Na njej je 
več skakalnic in objektov za vratolomne podvige. Izgradnjo kolesar-
skega parka je sofinancirala Fundacija za šport.
Pri dekletih je zmagala Špela Horvat (Rajd Trek), druga je bila Andrea 
Radačić (Supersnurf ) in tretja Ana Vanessa Gnjezda (Orbea Geax).
Med fanti je bil najhitrejši Miha Halzer (Hrastnik) pred Janom Cimper-
manom in Matejem Drnovškom (oba MTB Trbovlje Specialized).

 
Med sponzorji na vaši spletni strani je tudi 
občina Lukovica. Kako ste zadovoljni s pod-
poro domačega okolja?
Počaščen in vesel sem, da mi občina in župan 
pomagata, tudi finančno, pri uresničevanju 
mojih ciljev. Iskrena hvala tudi podjetju M&P 
Burja iz Krašnje, ki je prav tako iz domače obči-
ne. Brez sponzorjev žal v mojem športu ne gre, 
zato izredno cenim njihovo pomoč. 

Kako vas sicer kot vrhunskega športnika 
sprejemajo ljudje iz domačih krajev?
Čeprav ima motokros v Lukovici dolgo tradicijo 
– Marjan Avbelj, Mišo Urbanija … –, je kar tra-
jalo, da so ljudje name začeli gledati kot prave-
ga športnika, saj se niso zavedali, koliko truda 
in odrekanja je bilo potrebnega za to, da sem 
prišel sem, kjer sem. Tisti, ki vedo, s ponosom 
gledajo na to, kaj žrtvujem za rezultat, ki ime 
naše občine ponese ne le na evropsko, ampak 
tudi na evropsko in svetovno raven. 

V soboto, 27. avgusta 2011, je Športno kulturno društvo Če-
lešnk organiziralo prvo tek-mo v spustu z gorskimi kolesi. 
Že v petek je na uradnem treningu postalo jasno, da je pro- 
ga, ki se začne na rakitovcu, vrhunsko pripravljena in da bodo 
tekmovalci dosegali velike hitrosti. na žalost so se na treningu tri-
je tekmovalci poškodovali, na sobotni tekmi pa razen nekaj odr-
gnin hujših poškodb na srečo ni bilo.     
roMAn kopAč, foTo: ALenkA podBeLšek 

Tekmovanje v spustu z gorskimi kolesi DH blagovica
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Pred 159 leti se je na Brdu rodil naš Janko Kersnik, ki je bil notar na 
Brdu, deželni poslanec, lukovški župan in pisatelj. Na njegov roj-
stni dan 4. septembra vsako leto praznuje Občina Lukovica občin-
ski praznik. RD Črni Graben vse od svojega nastanka za občinski 
praznik organizira ribiško tekmovanje s plovcem za veliki pokal 
občine Lukovice in RD Črni Graben.     dAniLo kAsTeLiC

V nedeljskem jutru 4. septembra na Tončevem bajerju na Prevojah 
smo se zbrali ribiči, ker smo si po žrebu lovnih mest pripravili ribiško 

Ribiči tekmovali za veliki 
prehodni pokal občine 
Lukovica in RD Črni Graben

opremo. Obvezna ribiška oprema na tekmovanju vsebuje: ribiško pa-
lico s trnkom, ribiško mrežo, hrano oz. vabe za ribe, mrežo za ujete 
ribe, ribiški pribor, ribiški stol in obilo dobre volje, predvsem pa ribi-
ške sreče. Ob 8. uri je ribiška tekmovalna komisija z glasnim pokom 
naznanila pričetek ribiškega tekmovanja. Z mislimi na veliki prehodni 
pokal smo ribiči zavihteli palice in ribolov se je pričel. Na vseh dose-
danjih tekmovanjih za veliki pokal še nobeden od ribičev ni osvojil 
pokala trikrat. S tem bi pokal ostal dobitniku. Letos so bili prejemniki 
pokalov Igor Mežnar, Roman Zupan in Niko Capuder. Dobitniki na-
grad so dobili tudi praktične nagrade. Najstarejši tekmovalec je bil ri-
bič Silvo Andrejka iz Lukovice. Veliki prehodni pokal občine Lukovica 
je izročil lanskoletni zmagovalec Danilo Kastelic v varstvo za eno leto 
Romanu Zupanu iz Šentvida, ki je pokal osvojil že drugič. Po podelitvi 
pokalov smo imeli še veliko veselega dela s pogostitvijo in nadaljevali 
s prešernim druženjem v pozno popoldne.

Dober prijem!

Če jih je bilo na prvem rekreacijskem dnevu ŠKD Bregar le nekaj članov, se iz leta v leto število veča 
in tudi dan se je tokrat iz enega prevesil v dva. Kajti navdušeni nad lanskim prijetnim dnem ob Kolpi 
smo se letos člani ŠKD Bregar odločili, da naše druženje s kolesi podaljšamo na dva dni in jim dodamo 
še spust po Kolpi, ki je v bila teh dneh prav prijetna osvežitev.      drAgo juTeršek dAdi

Tretji rekreacijski dan ŠKD bregar
Tako smo se podali na pot v 
soboto, 20. avgusta, in se vrnili 
v nedeljo, 21 avgusta. Ob tem 
izletu so morale pasti tudi prve 
žrtve, saj se je moral nekdo od-
reči užitkom, da je doma poskr-
bel za konje in ostala opravila, 
ki jih ni malo. Še kako prav nam 
je prišla pomoč prijateljev iz 
SeaEagle, ki so nam za naše 
podvige posodili čolne in že 
smo se napotili proti vasi Grgel, 
kjer smo svoj začasni dom našli 
na domačiji Lobič. Tako smo v 
soboto in nedeljo spoznavali 
skrivnosti cest ob Kolpi in Kol-
po samo, saj smo kolesarske se-
deže zamenjali za kanuje in si 
dopoldne prevoženo pot s ko-
lesom ogledali še iz druge stra-
ni, od spodaj navzgor iz Kolpe 
na kopno. Čudovita neokrnje-
na narava, prijazni gostitelji in 
možnost neštetih aktivnosti 
kar vabijo, da jih prihodnje leto 
ponovno obiščemo, mogoče 
dvema dnevoma dodamo še 
kakšnega .



Rokovnjač22 ŠPOrt

Prvi Marjanov memorial
V organizaciji ŠKD Bregar in ob pomoči ŠD Zlato Polje je na 
igrišču v Zlatem polju v nedeljo, 4. septembra, potekal turnir v 
malem nogometu v spomin na ustanovnega člana ŠKD Bregar 
in velikega ljubitelja nogometa Marjana Pozniča, Bregarjevega 
Marjana. V avgustu je minilo namreč leto dni, ko smo se vaščani 
trnjave poslovili od njega in vendar, njegova velika želja, zbrati 
vaščane naselja trnjave v društvu, še živi, še več, še širi se, saj na 
vsako prireditev pride vse več krajanov.      drAgo juTeršek dAdi 

Tako je bilo tudi v nedeljo, saj so mnogi prišli navijat za najboljše in za 
tiste z malce manj športne sreče, ali se le za trenutek ustavili in pogle-

Dogajanje v blagovici
V času dopustov se je v Blagovici vseskozi dogajalo, saj smo or-
ganizirali in se udeležili nekaj tradicionalnih prireditev. Potekal 
je tradicionalni futsal turnir, kmečke igre krajanov in društev, 
udeleževali smo se nogometnih turnirjev in kmečkih iger na re-
gijskem in državnem področju.      ALeš podBeLšek

V dokaj neugodnem terminu zaradi dopustov smo organizirali kmeč-
ke igre, a vseeno zbrali kar nekaj gledalcev. V šestih igrah so se po-
merile štiri ekipe, ki so se borile v vročem popoldnevu. Najbolj so bile 
ekipe srečne v tekmovanju z vodnimi baloni na koncu, saj so se le tako 
ohladili. Seveda pa je med igrami bilo poskrbljeno tudi za zabavo, čla-
ni društva pa so odlično skrbeli za hrano in pijačo. Na koncu smo se 
dogovorili, da bomo termin prestavili in tako zagotovili večjo udelež-
bo in druženje krajanov na tradicionalnih kmečkih igrah v prihodnje.

dali, kako napredujejo naši. Sicer so bila tokrat vsa društva naša, saj so 
poleg ŠKD Bregar mlajših in starejših tokrat nastopili še ŠD Lukovica, 
ŠD Krašnja veveričke, ŠD Zlato Polje in Antimon Trojane. Prehodni po-
kal, ki ga je podelila Ani Poznič, žena pokojnega Marjana, kakor tudi 
praktične nagrade in ostale pokale je prejelo ŠD Lukovica za osvoje-
no prvo mesto. Drugo mesto so osvojili člani Antimon s Trojan, tre-
tje pa ŠD Krašnja. Ob podelitvi smo se z minuto molka spomnili tudi 
pokojnega Marjana in si na koncu res dobro pripravljenega turnirja 
zaželeli, da bi njegov duh, duh druženja in športnega udejstvovanja 
v društvu živel še dolgo in da se nam na 2. Marjanovem memorialu v 
prihodnjem letu pridružijo še druga športna društva. Ob tem se za-
hvaljujemo vsem, predvsem  ŠD Zlato Polje za res nesebično pomoč 
pri organizaciji prvega Marjanovega memoriala.

Na tradicionalnem futsal turnirju, ki je potekal 15. avgusta, je sode-
lovalo 12 ekip, ekipe pa so prišle iz šestih občin. Posebej bi omenil 
in pohvalil ekipo Društva gluhih in naglušnih Slovenske Konjice, ki je 
bila zelo zadovoljna z organizacijo in se bo še vrnila v naše kraje.
Tekmovanje je potekalo v štirih skupinah in le najboljša ekipa je na-
predovala v polfinale. Po hudih bojih in z nekaj športne sreče je turnir 
osvojila ekipa Amater, drugo mesto je osvojila ekipa Flex shop Dom-
žale, za tretje mesto je zmagala ekipa ŠD Šentlambert Gamsi proti 
domačim FC Fatarljoti, ki so tako osvojili nehvaležno četrto mesto. 
Zahvala gre sodnikoma Zlatku in Tomu za uspešno sojenje.
Seveda se skozi vse poletje odvija tudi rekreacija v Blagovici; tako 
igramo odbojko na mivki, nogomet, košarko in še bi lahko našteval. 
Zahvalil bi se vsem, ki ste kakorkoli pomagali pri organizaciji dogod-
kov.
Ob tej priložnosti bi povabil vse nogometne ekipe in gledalce na je-
senski futsal turnir, ki bo potekal 9. oktobra v Blagovici.
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Daleč najhitrejši 

Robert na 
polmaratonu 
v Domžalah 
robert Kotnik je na polmaratonu v Domža-
lah pokazal svojo dobro tekaško pripravlje-
nost, kar je zelo pomembno pred nastopom 
na berlinskem maratonu konec septembra.     
Anže kočAr, foTo: Arhiv roBerT koTnik

V Domžalah je bil od 2. do 4. septembra živa-
hen vikend. Potekale so 21. Balkanske atletske 
veteranske igre, v sklopu katerih je bil tudi 
polmaraton Domžale tečejo. Robert se je 
udeležil polmaratona (21 km) in s prepričlji-
vo prednostjo zmagal ter bil tako najboljši v 
absolutni konkurenci. Na zahtevni progi, ki se 
je vila od domžalskega stadiona po centru in 
bližnji okolici Domžal, je suvereno od starta 
naprej prevzel vodstvo, ki ga ni več izpustil iz 
rok. Še več – prednost pred ostalimi je samo 
naraščala. Z rezultatom je Kotnik zadovoljen, 
saj mu je to velika vzpodbuda za njegov letos 
najpomembnejši nastop, Berlinski maraton. 
Ta bo 25. septembra in takrat bo Robert po-
skusil doseči normo za nastop na Olimpijskih 
igrah 2012 v Londonu. Držimo pesti za našega 
soobčana!
Robert se iskreno zahvaljuje sponzorjem in 
donatorjem, ki mu pomagajo na njegovi špor-
tni poti: AVtOMeHAnIKA KVeDer Marjan s. 
p., Gostilna in pizzeria FUrMAn, Stanislav 
Smrkol s. p., MeD-eKO d. o. o.

Robert v 21. kilometru domžalskega polmaratona

Najboljši trije na zmagovalnih stopničkah

Športno turistično društvo rafolče (ŠtD) je 
že drugič organiziralo občinsko šahovsko 
prvenstvo, ki ga je letos izvedlo 9. septem-
bra 2011 ob 17. uri v brunarici ŠtD v rafol-
čah.     vikTor jeMeC

Igralo se je 7 kol po Švicarskem sistemu po 15 
minut na igralca. Presenetili so nekateri mladi. 
Pri starejši skupini je letos prišlo do spremem-
be, ko je Tomo Omahna premagal dosedanje-
ga trikratnega zmagovalca Ivana Hribarja in 
zadržal prvo mesto do konca. Na tretje mesto 
se je uvrstil tokrat domačin Marjan Dolinšek. 
Na 4. mestu je pristal obetavni novinec Andrej 
Novak, nato pa so sledili Griša Kersnik, Janez 
Vidergar, Gašper Dolinšek in Blaž Jemec. Pri 

V počastitev občinskega praznika 

4. občinsko šahovsko prvenstvo 
posameznikov

Zadovoljni udeleženci s pokali in priznanji

mladih je bil najboljši Gregor Omahna, drugi 
je bil Jure Andrejka in tretji Nejc Dolinšek. Pri 
ženskah je bila najboljša Klara Jeretina, sledili 
pa sta še Zala in Lara Jeretina. V vsaki skupini so 
prvi trije prejeli pokale, ostali pa priznanja. Tek-
movanje je vodil šahovski sodnik Viktor Jemec.
Igralci so pokazali svoje miselne sposobnosti in 
izmenjali izkušnje. Šahovske ure smo si sposo-
dili pri ŠD Domžale, za kar se jim zahvaljujemo. 
Za vse potrebno so poskrbeli predsednik ŠTD 
in člani Šahovske sekcije ŠTD Rafolče. Zahva-
ljujemo se občini Lukovica za denarno pomoč, 
prav tako pa ŠTD Rafolče za prostor in gostolju-
bje. Naslednje leto pričakujemo še večji obisk 
in potrditev privrženosti igre, ki se kaže kot mi-
niatura življenja.

Do 7 Let      
1. Rok Močnik, Mala Lasna
2. Domen Klopčič, Trnovče
3. Maja Šinkovec, Trnovče

Od 8 do 10 Let   
1. Miha Vidergar, Čeplje
2. Gašper Burja, Imenje
3. Klara Oražem, Trnovče

Od 11 do 15 let    
1. Matej Klopčič, Trnovče
2. Anže Hribar, Trnovče
3. Tomaž Klopčič, Trnovče

Od 16 do 25 let    
1. Uroš Klopčič, Trnovče
2. Tina Hribar, Trnovče
3. Špela Hribar, Vir

Od 26 do 40 let    
1. Janko Jamšek, Podgora
2. Katja Pogačar, Trnovče
3. Franci Cevec, Podgora

Nad 40 let      
1. Janez Hribar, Trnovče
2. Janez Pogačar, Trnovče
3. Roman Hribar, Vir

Vsem dobitnikom iskreno čestitamo!

Družabne igre krajanov
V drugi polovici šolskih počitnic smo si vzeli nedeljsko popoldne za družabno in tekmovalno udej-
stvovanje ter v prijetnem druženju tudi preizkusili svoje sposobnosti.     Tone hABjAnič

Dobitniki medalj v Zlatem Polju

Čeprav še sredi dopustov so se zbrali mladi in starejši ter se 
udeležili tradicionalnih družabnih iger. Okoli štirideset nasto-
pajočih se je v petih različnih igrah po svojih močeh trudilo, da 
bi bili čimbolj uspešni. Tudi najmlajši so prikazali obilo svojih 
sposobnosti in spretnosti. Čeprav je sonce neusmiljeno pripe-
kalo, je bilo prijetno, polno doživetij, ni pa manjkalo bodrenja 
navijačev na tribuni zlatopoljskega igrišča. Res pa je, da so vsi 
nastopajoči nestrpno čakali razglasitve rezultatov in podelitev 
kolajn najboljšim. V šestih različnih starostnih skupinah so jih 
prejeli naslednji nastopajoči:
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Jabolčni kis
Ni ga čez domači jabolčni kis, seveda iz jabolk, 
ki ne poznajo škropiv. Kar pa pade z neba, na to 
ne moremo vplivati. Pa bi lahko, če bi bili vsi na 
svetu za to.
Ne bom vas ga učila delati, ker ga zagotovo zna-
te. Vsaj tisti, ki imate dovolj sadja doma. Da se 
ga uporablja za pripravo skoraj vseh vrst solat, 
tudi že veste. V kis lahko daste razna zelišča in 
tako pridobite zeliščni kis, ki bo zagotovo veliko 
cenejši kot v trgovini.
Če imate na vrtu baziliko, drobnjak, šetraj in še 
kakšmo zelišče, mogoče drobne nežne listke ko-
romača, tudi to je prav poseben okus. Uporabite 
ga za različne solate. Po občutku pač.
Da je zelo zdrav za uživanje, takole zjutraj na 
tešče dve mali žlički, verjetno večina tudi že 
ve. Seveda ga je priporočljivo razredčiti z vodo. 
Bodite radodarni do sebe in dodajte še žličko 
medu. Veliko mnenj sem že slišala in prebrala, 
da zelo pomaga pri hujšanju. Ne vem, jaz nisem 
dovolj vztrajna in imam tudi bolj občutljiv želo-
dec in ko me on opozori, preneham. Ko je mama 
včasih kuhala fižolovo juho, je na koncu dodala 
žličko kisa zaradi okusa. Tudi jaz to počnem. 
Redno ga uporabljam pri umivanju las. Dodam 
ga pri zadnjemu izpiranju. Lasje se bolj svetijo 
ter so bolj voljni in mehki in se lažje razčešejo. In 
ne poznam prhljaja, kis ga preprečuje.
Pogosto ga je deležna tudi moja psička. Kot ve-
ste, pse ni priporočljivo pogosto kopati. Imajo 
pa svoj vonj. Takrat jaz uporabim toplo vodo in 
pol decilitra kisa in s krpo obrišem psa. Z vatira-
no paličico ji umijem tudi zunanja uhlja.
Letošnje ose so pa res od sile. Pravijo, da bo go-
tovo huda zima. Upam da se motijo. Če jih želite 
vsaj malo pregnati, ose mislim, jim pripravite 
koktajl. V plastenko nalijte do četrt kisa in vode, 
dodajte malo sladkorja in steklenico na vrhu na-
mažite z medom. Kar naj teče počasi po stekle-

šajte količino praška za polovico in raje dodajte 
pol do 1 dcl kisa (med prašek). Ne dodajajte ga 
namesto mehčalca, ker ima večji učinek v začet-
ku pranja. Mehčalec prav lahko opustite, saj je 
tako in tako sama kemija. Če so madeži na perilu, 
jih narahlo natrite s kisom in dajte v pralni stroj. 
Toliko ljudi se pritožuje nad perilom, ki zaudarja, 
pa bi lahko samo uporabili kis pri pranju. Seveda 
pa je dobro, da belo perilo vsake toliko časa le 
operete na 95 °C. Dodajte kis vodi za pomivanje 
tal, kajti kis razkužuje – neškodljivo. Da se z njim 
uspešno očistijo preproge in še osvežijo barve, 
je pa tako že dolgo znano.
Še nekaj splošnih nasvetov o uspešni uporabi 
kisa. Ubija plevel, zakisa pa tla, zato pazite kje ga 
uporabite. Za zalivanje rododendronov, azalej 
in gardenij uporabite 120 ml kisa v 3,75 l vode 
– te rastline pa potrebujejo kisla tla. Ali veste, da 
kis preganja mravlje in še bolje, da kis preganja 
mačke. Kjer ne želite da se valjajo mačke, po-
škropite površino s kisom. 
Sčasoma se na likalniku nabere zoprna plast in 
likalnik ne teče več gladko. V posodi segrejte 
mešanico polovice soli in polovice kisa. S tem 
obrišite hladno likalno površino. Tisti, ki nosimo 
očala, vemo kako zoprne so umazane leče. Brez 
škode jih očistimo s kapljico kisa. Ste se zadrže-
vali v prostorih kadilcev in oblačila smrdijo? V 
kopalno kad nalijte vročo vodo s kisom in nad 
njo obesite oblačila. Vroča kisla para bo odgnala 
vonj. To bo prišlo zelo prav v hladnih dneh, kajti 
plaščev in jopičev ne peremo kar tako doma.
Najbrž je uporaben še za kaj. Naj bo tokrat tole 
kar dovolj. Če boste vsaj pol tega uporabljali, bo 
vaša denarnica bolj polna in veliko manj boste 
onesnaževali okolje.

Jeseni bo treba spet v telovadnico, da člo-
vek razgiba že nekoliko zastale zglobe, da 
bo zdrav in se bo dobro počutil.  
vikTor jeMeC

Fizioterapija Zrnec – Svet zdravja je letos 
opravljala zdravo poslanstvo v dveh skupinah 
v telovadnici vrtca Medo v Šentvidu in na OŠ 
Brdo.
Celoletna vadba se zaključi s končnim izletom, 
ponavadi z vlakom v toplice Olimje, kjer blesti 
direktorica gospa Barbara, ki pokaže, kako se 
da izvajati učinkovite vaje za povečanje zdrav-
ja in oblikovanje lepega telesa. Na vajah pa 
nas gospa Urška in Nataša spodbujata z do-
bro voljo in resno vadbo. V srednjih letih je 
dobrodošla preventivna vadba hrbtenice, raz-
gibavanje za boljšo gibljivost v sklepih, utrdi-

Kis – zdravilo, razkužilo, 
čistilo in še marsikaj
no, pa začnimo. Že v prejšnji številki sem vam nakazala, kaj se bo na tej strani dogajalo. Pre-
brali boste marsikaj. Vse, kar bom napisala sama, bom lahko stala za svojimi napisanimi be-
sedami, ker bom tudi poznala, kar pa ne, bodo jamčili drugi.     MiLenA BrAdAč

nici v notranjost, potresite še malo sladkorja, da 
gre med počasneje dol in steklenico postavite 
tja, kjer je največ os. Boste videli, vsaka dva dni 
boste menjali steklenico, tolik os in muh se bo 
nabralo notri.
 
Alkoholni kis
Če je jabolčni kis zlata vreden v naši prehrani, je 
alkoholni kis to v našem vsakdanjem gospodinj-
stvu. To je čisto navadni, lahko tudi najcenejši al-
koholni kis, ki ga dobite v naših trgovinah. 
Pri nas doma in vem, da tudi še marsikje drugje, 
je čistilo številka ena. Začnem lahko kar v ku-
hinji, kjer je uspešno zamenjal tekoča čistila za 
čiščenje ploščic, štedilnika, pomivalnega korita. 
Če vam smrdi kanglica od mleka, jo pomijte s ki-
sovo vodo. Uspešno umijete steklenice od olja, 
prazne steklenice od majoneze in kislih kuma-
ric. Posode, v katerih že dolgo kuhate, se nale-
zejo vonja po hrani. Prekuhajte v njih vodo in 
kis in vonj bo izginil. Obenem se boste znebili še 
slabega vonja po hrani v kuhinji. Odganja smrad 
iz odtokov (vlijete čisti kis v odtok, pustite 20 
minut in spustite hladno vodo). Za odmašitev 
odtokov stresite v odtok pest sode bikarbone, 
nalijte čez 120 ml kisa in zaprite odtok za 20 mi-
nut, potem sperite z vročo vodo. Pred rezanjem 
čebule in po tem, si namažite prste s kisom in ni 
smradu od čebule. Uspešno razkužuje kuhinjske 
rezalne deske in pulte. Najbrž že veste, da pri či-
ščenju hladilnika uporabite pol vode in pol kisa 
ter s to tekočino umijte hladilnik.
Kdo ve, ali branjevke na trgu vedo, da njihova ze-
lenjava vedno lahko zgleda sveža, če jo poškro-
pijo s kisovo vodo. Le kaj one dajejo v vodo?
Pojdimo v kopalnico in z njim operimo in obri-
šimo ploščice, kadi in umivalnike. Če so madeži 
malo bolj trdovratni, dodajte malce tekočega či-
stila za kopalnice, ravno tako za straniščno školj-
ko. Kis je nepogrešljiv pri pranju perila. Zmanj-

Kis z baziliko je čudovit na paradižnikovi solati

na rekreacijo za boljše zdravje in počutje
tev predvsem trebušnih mišic, vaje za pravilno 
dihanje in še razne novosti (pilates, joga, ples, 

itd..) za lepšo postavo in ohranjanje zdravja. 
Srečanja niso samo stroga vadba, ampak so 
namenjena tudi druženju. Še vedno velja stari 
grški izrek, da je zdrav duh v zdravem telesu, 
zato veselo na razgibavanje.

Karikatura naših vaj
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Tokrat v rubriki
Pred mesecem dni sem dobil od našega urednika zanimivo ele-
ktronsko pošto. Ker smo se za tako obliko nove rubrike odločili 
malce bolj pozno, sem tale članek, ki vam ga predstavljam to-
krat, prihranil za sedaj.      MArko juTeršek

Vsi vemo, kako »naprej« gre družba. Ljudje nimamo časa, hitimo zdaj 
tja, nato še drugam … In v teh časih se ljudje vse več obračajo na vse-
vednega prijatelja »strica Googla«. In ko vprašate tega prijatelja o ne-
kem društvu v naši občini, vam sam poišče ogromno informacij o njem. 
Seveda, da je to mogoče, morajo društva imeti spletne strani. Kako do 
manjših in enostavnih spletnih strani, vam bom predstavil tokrat. 

Ker sem v prejšnji številki Rokovnjača opisal projekt Simbioz@, vas še 
vedno vabim, da se prijavite kot prostovoljec/ka ali kot udeleženec/
ka. Letake o tem projektu lahko dobite pred občino. Če bo mogoče, 
bo odprta tudi info točka o tem projektu!

Kaj sploh je spletna (internetna) stran?
Spletna stran je v računalništvu dokument z nadbesedilom, ki ga pri-
kaže brskalnik. Na spletni strani so lahko različne vsebine: besedilo, sli-
ke, povezave, zvočni in video posnetki, programi. Lahko jo uporabimo 
tako za osebno rabo, kot tudi za predstavitev podjetja, društva, izdelka, 
storitve ...

Katere so prednosti spletnih strani za društva?
Že samo ime spletna stran pomeni, da je le-ta objavljena na svetovnem 
spletu, kar pomeni, da je dostopna veliko ljudem hkrati. Društva so se 
navadno za svoje oglaševanje odločala za plakate in letake. Vendar 
moramo v 21. stoletju strmeti tudi k načinu oglaševanja, kot ga nudi 
spletna stran in razna družabna omrežja. Objava oglasa na vaši spletni 
strani bo gotovo cenejša od objave oglasa v časopisu, hkrati pa ne bo 
omejena s številom ogledov, kar je pri tiskanih medijih velikokrat ome-
jitev. Še večja pa je prednost v tem, da lahko društva svoje aktivnosti 
na dolgo in na široko opiše, ji doda še kakšno fotogalerijo, kar je pri 
tiskanih medijih velikokrat (skoraj vedno) nemogoče. 

Spletne strani za društva
V današnjem svetu ljudje vse bolj hitimo in ob tem imamo obču-
tek, da nam zmanjkuje časa. Le redko se ustavimo pred oglasno 
desko in tam preberemo, kaj je novega, zato pa večkrat pogleda-
mo na internet in o dogajanju povprašamo našega vsevedeža »stri-
ca Googla«. tako prek interneta dobimo informacijo, kaj počnejo 
povsod po svetu. Da pa je to mogoče, mora imeti tisti, ki bi z nami 
želel deliti informacije, ustvarjeno spletno stran. V tem prispevku 
vam želim preprosto opisati, kaj sploh je spletna (internetna) stran 
in kako lahko naša društva v občini pridobijo enostavne spletne 
strani.     MArko juTeršek

razvitost spletnih strani v naši občini!
Ob prebiranju gradiva za tole objavo sem pregledal, koliko društev je 
v naši občini in koliko društev že ima svojo spletno stran. Priznati mo-
ram, da sem bil nad nekaterimi spletnimi stranmi enostavno navdušen. 
Vsekakor lahko zatrdim, da ima že veliko društev samostojne spletne 
strani, nekateri pa se poslužujejo tudi družabnih omrežij (Facebook, 
Twitter) in prek teh omrežij javnost obveščajo o svojih aktivnostih. 

Kaj lahko naredijo društva, ki še nimajo spletne strani?
Društva se lahko obrnejo na oblikovalce spletnih strani, ki jih zagotovo 
ne manjka. Slabost tega je, da so v večini primerov taki »podvigi« kar 
dragi. Lažji način nam predstavlja projekt Srce me povezuje, ki je v letih 
2009 in 2010 društvom pomagal do brezplačne spletne strani. Ta pro-
jekt so na stičišču NVO osrednje Slovenije, zaradi dodatnega zanima-
nja, še ohranili. Sedaj lahko društva z manjšo lastno udeležbo pridobijo 
svojo spletno stran. 
Kaj nudi tak projekt?
V okviru projekta vam pomagajo, da pripravite vsebino in slike za obja-
vo na spletu, nudijo vam podporo pri posodabljanju, organizirajo izo-
braževanje za administratorje spletne strani in v času trajanja projekta 
omogočajo brezplačno gostovanje ter poddomeno. (gostovanje – pro-
stor na svetovnem spletu, poddomena – internetni naslov pod glavnim 
internetnim naslovom) 
Tako na kratko sem za vsa naša društva predstavil, kako do internetne strani. 
Če ste zainteresirani, da ustvarite preprosto internetno stran prek projekta 
Srce me povezuje, so dosegljivi na e-mailu klara@srce-me-povezuje.si  
ali 040/365-850. Spletne strani, ki so jih že izdelali, si lahko ogledate 
na: 
www.srce-me-povezuje.si
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Pekarna in slaščičarna Srček v Lukovici, 
ki deluje že od leta 1958, ponuja boga-
to vrsto izdelkov kruha in pekovskega 
peciva, testenin, piškotov in slaščic. V za-
dnjem obdobju so ponosni predvsem na 
enega izmed svojih izdelkov iz testenin, 
za katerega so v leta 2009 prejeli zlato 
priznanje. Odgovor, kateri izdelek je to, 
se skriva v geslu zgornje križanke.

Pravilni odgovor pošljite na email rokovnjac@lukovica.si ali na do-
pisnici na naslov: Glasilo rokovnjač, Stari trg 1, 1225 Lukovica in 
morda bo vaša katera izmed treh nagrad:

1. nagrada: bon za torto v vrednosti 35 evrov
2. nagrada: 2 x nedeljski rezanci 
3. nagrada: Srčkovi domači keksi

rešitev križanke objavljene v glasilu rokovnjač, avgust 2011:
Vodoravno: KRIMINALKA, AEROMITING, VPIS, KANIN, ČE, KL, MONI, 
LUKOVICA, EK, SAVINŠEK, KOALA, IL, AZ, ADO, OBČINSKI PRAZNIK, 
LOKA, RACIN, ISKR, KROS, BRANA, BATA.

9 8 2 3
1 7

7 3 5 2
5

4 3 6 2 7 5
3

3 9 4 5
2 8

7 3 4 9Glasilo občine Lukovica
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Čudodelna statistika
»Poznamo tri vrste laži: laži, preklete laži in statistiko.« je zapi-
sal Mark twain. 

Take statistike se je lotil avtor članka »Ob ugodni ceni pomembna 
tudi hitrost izgradnje« (Rokovnjač, junij 2011), ki primerja cene novih 
vrtcev v Domžalah in Lukovici. Suhoparna statistika bralcem prikaže, 
da je povprečna cena kvadratnega metra novih vrtcev Gaj in Češmin 
v Domžalah primerljiva s ceno prizidka vrtca Medo. Podrobnejša 
primerjava podatkov, ki so dosegljivi na internetu pa pokaže, da bo 
vrtec Medo v prizidku pridobil samo 6 novih igralnic v Domžalah 
pa so poleg 8 igralnic v vrtcu Češmin zgradili še dve večnamenski 
dvorani in kuhinjo. V vrtcu Gaj v Preserjah pa 8 igralnic, 2 dvigala in 
centralno kuhinjo za 2000 obrokov dnevno, ki oskrbuje še 7 vrtcev. 
Če primerjamo samo cene igralnic je naš vrtec daleč najdražji, saj je 
kuhinja najdražji del objekta. O hitrosti gradnje montažnega objekta 
raje nebi razpravljal saj traja več kot leto dni.
Drug članek z naslovom »Minimalen dolg že poplačan« (Rokovnjač, 
avgust 2011), pa navaja uradne statistične podatke, da je občina 
brez kredita. V Rokovnjaču je bilo objavljeno, da bo prizidek k vrtcu 
Medo s financiranjem lizinga stal minimalno 1.600.000€ kar pomeni 
300€ dolga na vsakega prebivalca občine. Seveda bo ta dolg skrbno 
skrit v plačevanju lizinga, ki ga bo mesečno formalno plačevala šola. 
Občina pa je plačnik in garant vseh obveznosti šole do investitor-
ja. Tako tudi v prihodnje državna statistika tega »skritega pufa« ne 
bo zaznala. Na podoben način država skriva prikrito zadolževanje 
preko megalomanskih najemnin in lizingov, ki pa jih bomo morali 
davkoplačevalci v prihodnosti drago preplačati.
Stara resnica pove, da so revni ljudje celo zimo jedli kislo zelje, bo-
gati pa so se mastili s pečenko. Statistika je ugotovila, da je prebival-
stvo dobro prehranjeno ker je celo zimo jedlo segadin.
Tudi članki v Rokovnjaču so iz verodostojnih podatkov s pomočjo 
čudodelne statistike naredili okusen segadin, všečen nepoučenim 
bralcem in »hudo« drag za občinski proračun.

vinko pirnAT

Odgovor na članek 

»Čudodelna statistika«
Skladno s sklepom 3. redne seje uredniškega odbora glasila Rokov-
njač smo očitke v članku Čudodelna statistika preverili pri Občinski 
upravi. Odgovor je podal Primož Dežman v zadnjem delu članka 
Tehnični prevzem vrtca, ki je objavljen na strani 5.

zA uredniški odBor, Leon AndrejkA

Uspešno pridobivanje 
finančnih sredstev?
Občinski svet Občine Lukovica je na 5. redni seji, dne 1. junija 2011, 
sprejel Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za ob-
močje Občine Lukovica; o tem smo bili občani seznanjeni v julijski 
številki glasila Rokovnjač. Ob branju županovega uvodnika in stališča 
člana občinskega sveta g. Gregorja Bajdeta v prispevku Dopolnjen 
odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje 
Občine Lukovica, sem podano razlago sprejela z razumevanjem in 
prepričanjem, da je storjen korak naprej k vzpostavitvi enotnega in 
pravičnega sistema sofinanciranja občanov pri izgradnji komunalne 
opreme.
 Ob prebiranju odloka pa, žal, ugotavljam, da je občina izbrala naj-
hitrejšo in najmanj naporno pot do pridobitve finančnih sredstev. 
Izpostavljam naslednja dejstva: odlok razen za gradnjo gospodarske 

javne infrastrukture (kar sicer določa že sam Zakon o prostorskem 
načrtovanju) ne predvideva nobenih oprostitev ali možnosti obroč-
nega plačevanja prispevka. Dejstvo je, da ob primerjavi z enakimi od-
loki drugih občin vidimo bistveno odstopanje odloka Občine Luko-
vica, saj skoraj vse slovenske občine določajo še dodatne oprostitve 
(na podlagi predložitve odločbe Centra za socialno delo, mlade dru-
žine, brezposelni…) ter možnost plačila na obroke. Zakon o prostor-
skem načrtovanju v 3. odstavku 83. člena daje možnost oprostitve 
prispevka za gradnjo gospodarske javne infrastrukture, poleg tega 
pa drugih oprostitev ne prepoveduje. Odločitev o tem je tako prepu-
ščena občinskim odlokom. 
V julijski številki Rokovnjača smo prebrali, da naš novi odlok za ob-
stoječe objekte, ki se na novo priključujejo na kanalizacijo, prinaša 
tudi do trikrat manjše plačilo komunalnega prispevka, kot je to do-
ločal prejšnji odlok. Gre za povsem napačno razlago, saj prejšnji od-
lok, sprejet l. 2009, te obveznosti lastnikov obstoječih objektov sploh 
ni določal. Predvidevam pa, da je g. Bajde pri tem mislil, da bodo ti 
lastniki za izgradnjo komunalne opreme plačali trikrat manj kot no-
vograditelji. To seveda drži, čeprav ne moremo spregledati dejstva, 
da so nekoč tudi lastniki že obstoječih objektov plačali komunalni 
prispevek in so nekateri tudi prostovoljno prispevali v denarju ali 
fizičnem delu h gradnji komunalne infrastrukture (vodovodi, ceste, 
kanalizacija, telefonija). Župan g. Matej Kotnik je v julijskem uvo-
dniku nakazal, da bodo krajani sofinancirali izgradnjo komunalne 
opreme od »nekaj 100,00 EUR do 1.500,00 EUR«, vendar so krajani 
naselja Trnjava v preteklih dneh prejeli odločbe o odmeri komunal-
nega prispevka, ki dajejo drugačno sliko. Zneski se vrtijo od približno 
1.900,00 EUR do 2.200,00 EUR.
 Res je, da Zakon o prostorskem načrtovanju daje občinam možnost, 
da po uradni dolžnosti odločijo o plačilu komunalnega prispevka, 
če gre za izboljšanje opremljenosti zemljišč. Pa vendar: kot občanka 
se zavedam, da mora vsak občan za skupnost, v kateri živi, tudi kaj 
prispevati, še posebno, če gre za zagotavljanje osnovnih življenjskih 
dobrin. Pa so naši občani res tako »bogati«, da bodo z lahkoto v en-
kratnem znesku plačali svojo obveznost, ki jim jo je naložil občinski 
odlok? Vsem brez izjeme: zaposlenim, brezposelnim, socialno ogro-
ženim, mladim družinam…? Pri tem pa ne izkoristi drugih, seveda 
težjih poti pridobitve sredstev iz državnih razpisov in razpisov iz 
evropskih strukturnih skladov. Župan sicer v zadnji številki Rokovnja-
ča opravičuje nedejavnost občine na tem področju, a je ob vpogledu 
v proračune nekaterih bližnjih občin, ki so uspešno kandidirala na 
razpisih, takšen komentar odveč.

MojCA sTosChiTzky

Odgovor na članek 

»Uspešno pridobivanje  
finančnih sredstev?« 
Skladno s sklepom 3. redne seje uredniškega odbora glasila Rokov-
njač smo očitke v članku Uspešno pridobivanje finančnih sredstev? 
preverili pri osebah oz. organizacijah in prejeli odgovora, ki jih obja-
vljamo v nadaljevanju.

zA uredniški odBor, Leon AndrejkA

Odlok o podlagah za odmero  
komunalnega prispevka - obrazložitev
Občinski svet je na 5. redni seji, dne 1. junija 2011, sprejel Odlok o 
podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje občine Lu-
kovica, le ta je usklajen z veljavno zakonodajo. Z odlokom se je uredi-
lo vprašanje odmere komunalnega prispevka po uradni dolžnosti za 
vsa naselja, ki se bodo na novo opremljala s komunalno opremo (ka-
nalizacija odpadnih voda) oziroma vse obstoječe objekte, ki se bodo 
na novo priključili na kanalizacijo. S sprejetjem odloka se obreme-
nitev iz naslova komunalnega prispevka za obstoječe objekte celo 
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znižuje ob predpostavki, da so imeli obstoječi objekti že določena 
vlaganja v ureditev kanalizacije. Na podlagi 10 a. člena se komunalni 
prispevek za izboljšanje komunalne opremljenosti (kanalizacija od-
padnih voda) za obstoječe objekte, ki se na novo priključujejo na 
novozgrajeno komunalno opremo odmeri od neto tlorisne površine 
objekta. V mesecu avgustu so bile po uradni dolžnosti izdane odloč-
be o odmeri komunalnega prispevka za del naselja Trnjava, kjer je 
zgrajena kanalizacija odpadnih voda. Komunalni prispevek po ura-
dni dolžnosti je za enostanovanjske objekte znašal od cca 600,00 € 
do 2.500,00 € glede na neto tlorisno površino objektov, ki je od cca 
95 m2 do 380 m2. 
Občinska uprava je prejela nekaj ugovorov na odločbe o odmeri ko-
munalnega prispevka in so v ugovorih navedene oprostitve plačila 
komunalnega prispevka. Na podlagi 83. člena Zakona o prostorskem 
načrtovanju – ZPNačrt (Ur. list RS, št. 33/07 in 108/09) so možne opro-
stitve plačila komunalnega prispevka: 1. Komunalni prispevek se ne 
plača za gradnjo gospodarske javne infrastrukture; 2. Občina lahko 
predpiše, da se komunalni prispevek ne plača za gradnjo neprofi-
tnih stanovanj in gradnjo posameznih vrst stavb za izobraževanje, 
znanstveno-raziskovalno delo in zdravstvo po predpisih o uvedbi in 
uporabi enotne klasifikacije vrst objektov. 3. Občina lahko predpiše 
delno ali celotno oprostitev plačila komunalnega prispevka tudi za 
gradnjo vseh ali posameznih vrst ne-stanovanjskih stavb po predpi-
sih o uvedbi in uporabi enotne klasifikacije vrst objektov. V tem pri-
meru mora občina oproščena sredstva iz tega odstavka v enaki višini 
nadomestiti iz nenamenskih prihodkov občinskega proračuna. Prav 
tako skladno z navodili pravne službe Ministrstva za okolje in prostor 
ni oprostitev in olajšav za: mlade družine, brezposelne, za občane, ki 
imajo zgrajene neprepustne greznice in se imajo možnost priključiti 
na javno kanalizacijo, so v tem letu občinske volitve… Občinski od-
lok ne predvideva obročnega plačila komunalnega prispevka, zato 
morajo novograditelji pred pridobitvijo gradbenega dovoljena in 
obstoječi objekti pred priključitvijo na novo zgrajeno komunalno 
opremo plačati komunalni prispevek. 
Potrebo pa je poudariti, da odmerjeni komunalni prispevki za ka-
nalizacijo odpadnih voda tako za nove objekte kot obstoječe, npr. v 
Trnjavi, ne pokrijejo celotne investicije, zato je potrebno financiranje 
iz nenamenskih prihodkov občinskega proračuna, so vsakoletno pri-
dobljena razpoložljiva državna sredstva ZFO-1, 23. člen in pridobitev 
možnih ostalih virov financiranja. 

oBčinskA uprAvA, priMož dežMAn

Odgovor na članek 

»Uspešno pridobivanje  
finančnih sredstev?« 
Spoštovani,
Najprej se vam zahvaljujem za korekten poziv in možnost argumen-
tiranja. Avtor članka omenja, da sem v eni izmed prejšnjih številk 
napačno tolmačil odlok o podlagah za odmero komunalnega pri-
spevka v občini Lukovica, kar seveda ne drži. Avtor članka se sklicuje 
na odlok, sprejet v letu 2009. Po njenih/njegovih besedah prejšnji 
odlok ni predvideval sofinanciranja izgradnje javne gospodarske 
infrastrukture z strani fizičnih in pravnih oseb. Kar seveda ni točno, 
zato citiram 13. člen, že omenjenga odloka, kateri se glasi:

13. člen
(zavezanec za plačilo komunalnega prispevka)

Zavezanec za plačilo komunalnega prispevka je investitor ozi-
roma lastnik objekta, ki se na novo prikljucuje na komunalno 
opremo ali povecuje neto tlorisno površino objekta ali spremi-
nja njegovo namembnost.

V 13. členu je torej jasno zapisano, da so zavezanci za plačilo komu-
nalnega prispevka – tudi : »lastniki objekta, ki se na novo priključuje 
na komunalno opremo«. Se pravi, da tolmačenje občinskega sklepa, 

s strani avtorja članka ni pravilno, oziroma točno, saj občinski odlok 
to jasno določa.
Naj na tem mestu še opozorim, da je bil ODLOK O PODLAGAH ZA 
ODMerO KOMUnALneGA PrISPeVKA ZA OBMOcJe OBČIne LU-
KOVIcA v letu 2009 sprejet soglasno, ter da oprostitev za odmero 
komunalnega prispevka ne more biti. 
Tudi ni točno, da občina nebi priznala dosedanjih vlaganj fizičnih 
in pravnih oseb v izgradnjo komunalne infrastrukture. Če je bil za 
objekt plačan komunalni prispevek za npr. kanalizacijo, ali če je in-
vestitor zgradil del cestnega omrežja, potem občina danes z obnovo, 
oziroma rekonstrukcijo ne sme zaračunat nikakršnega nadomestila. 
V kolikor pa komunalni prispevek za določeno gospodarsko infra-
strukturo ( javno službo ) ni bil plačan, potem ga je občina seveda 
dolžna obračunati. V tem primeru gre za novogradnjo komunalne 
infrastrukture. 

čLAn oBčinskegA sveTA oBčine LukoviCA, gregor BAjde

Mestna občina Lukovica
V času aktivnosti v organu (NO) naše občine, kar hvala Bogu nisem 
več, sem na nekem sestanku povedala svoje mnenje glede »bunk«, ki 
so nameščene na večina vratih občine. V naši majhni občini potrebe 
po »bunkah« zagotovo ni. Mogoče smo pa občani tem nedotakljivim 
veljakom enostavno odveč? Lokalna samouprava, v nadaljevanju 
občine so bile ustanovljene z evropsko doktrino zato, da se čim bolj 
približajo s problemi in potrebami ter razvojnimi strategijami svojim 
občanom. Za našo občino ta približek pač ne velja. Dostop do vodil-
nih v naši občini imajo le določeni izbranci iz vrst PUZLOV, ne glede 
na to, ali imajo za to tehtni razlog ali hodijo le malo »kofetkat« na 
davkoplačevalski račun. 
V vsakem glasilu Rokovnjač beremo le leporečje z vsako kratno sliko 
župana. Sliko, saj ga že dobro poznamo, bi lahko umaknili v korist 
drugih vsebin. Lahko ostane le v primeru, da si je tako zelo všečen 
ali takten, da je slika bolj vabljiva kot tekst brez rezultatov. Ne samo 
slika, ima nas celo za popolne »bebce«, ko nas javno v glasilu ob-
vešča o nezadolženosti občine. Lahko je biti nezadolžen, če občina 
dolg prenaša na javni zavod ( OŠ ), kar se nanaša na »prizidek« vrt-
ca. Ne da vrtec ni potreben, še kako je potreben! A občina bi lahko, 
kot marsikatera druga občina, poskrbela za dodatna sredstva, ne da 
nas naš odgovorni mož seznanja, da to zaradi narave naše občine ni 
mogoče. Kdor ima možnost prebrskati SUPerreVIZOrJA, bo našel 
veliko drugih občin, ki imajo »še slabšo konfiguracijo svojega obmo-
čja«, pa so gladko uspeli pridobiti zlasti evropska sredstva. To so obči-
ne, ki res delajo za svoje občane in znajo privarčevati sredstva lastne 
udeležbe, ki je edini resen pogoj pri pridobivanju teh sredstev. naša 
občina teh sredstev ne zna privarčevati, zato tudi kandidirati ne 
more. Dokaz gospodarjenja z denarjem je objava gospodarnosti, ki 
nas je leta 2009 uvrstila na 203 mesto od 210 občin.
Varčevanje je že kar nekaj let naša spremljevalka. To ne velja le za go-
spodinjstva, temveč tudi za institucijo kot je Občina, ki kroji blagosta-
nje svojih »podanikov«. Od volitev dalje se razen »vrtec na puf«, kar 
znese 300 EUR »pufa« na občana, ni nič naredilo. Rilo se bo po občini 
pol leta pred volitvami, do tedaj pa bodo imeli od te občine največ 
koristi zaposleni, katerih večina predvsem vodilnega kadra ni iz naše 
občine. Za tako sanjske službe, kot plače naših davkoplačevalcev, se 
splača daleč priti. Za njih krize nikoli ni bilo in je tudi nikoli ne bo. 
Javno sprašujem župana glede predvolilnih obljub, kje je nova šola 
na Brdu, dom starostnikov v Šentvidu, obnova cest ki so vse po vrsti 
dotrajane, v velikih primerih potekajo po parcelah občanov, občina 
pa nič za odkup ne glede na uredbo, prostorski plan ki se vleče že 
deset let itd. Zakaj se po volitvah nič ne dela? Če se že kaj malega 
premakne, domači izvajalci ali obrtniki tako ali tako niso dovolj dobri, 
pa naj si bo to v gradbeništvu ali gostinstvu, kot se je izkazalo našim 
gostincem od Trojan do Prevoj, ki niso sposobni narediti prigrizkov 
za naše veljake. Za njih znajo pripraviti le Mengšani. Domači pod-
jetniki so zaželeni samo takrat, ko jih rabijo za sponzorje in pridne 
davkoplačevalce. 
Čas je da se zbudite in prenehate z ignoranco »svojega ljudstva«. 
Važno je, da imamo ustanovljene komisije, z imenovanjem takih čla-
nov, ki sami sebi za svojo korist odobravajo ogromna sredstva. Ob-
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činski svetniki so že pred časom sprožili dvome o predstavniku 
občine v LAS Srce Slovenije. Zdaj se je pokazalo, da je isti človek, 
ki ga je imenoval župan in naj bi zastopal interese naše občine 
odločal o pridobitvi sredstev za svoj objekt, ki ga obnavlja v ob-
čini Kamnik. Takemu početju se je včasih reklo – pranje denarja. 
(župan občine Komenda je pravi amater).
Ne pričakujem splošnega odobravanja na moj članek. Če me bo 
razumela le tista populacija, ki ve kako je treba poskrbeti za preži-
vetje vsakega dne posebej, je članek dosegel namen. Prepričana 
pa sem, da mu bo pritrdil celo kakšen gospodarstvenik. 
Naslov je primeren zato, ker trošimo, kot da smo največja me-
stna občina v rS.

MArijA vodušek

Odgovor na članek 

»Mestna občina Lukovica«
Skladno s sklepom 3. redne seje uredniškega odbora glasila Ro-
kovnjač smo želeli očitke v članku Čudodelna statistika preveriti 
pri županu Mateju Kotniku. Ker je zaradi dopusta odsoten, je spo-
ročil, da bo odgovor podal v naslednji številki Rokovnjača.

zA uredniški odBor, Leon AndrejkA

Sklep 7. seje uredniškega 
odbora glasila Rokovnjač – 
Določitev meril za rubriko 
pisma bralcev
rubrika pisma bralcev skupaj z rubriko zahvale obsega največ 
dve strani. Pismo bralcev je lahko dolgo največ 2000 znakov s 
presledki. Člani uredništva skupaj določijo morebitne očitke 
v pismih bralcev in jih posredujejo očitanemu, ki ima na njih 
možnost odgovora v isti številki rokovnjača. Odgovor za vsak 
očitek je lahko dolg največ 700 znakov s presledki. V kolikor 
je pisem bralcev več kot razpoložljivega prostora bodo obja-
vljeni tisti, ki bodo v uredništvo prispeli prej. Avtorji zaradi 
prostora neobjavljenih pisem bralcev imajo, v kolikor je tema 
še aktualna, možnost ponovne vložitve pisma od petega dne 
izdaje aktualne številke dalje.

Leon AndrejkA

Spoštovani gostje,  
s 1. oktobrom začenjamo 
sezono domačih kolin. 
Vljudno vabljeni!

DELOVNI ČAS:
pon. - sob., od 9. do 22. ure, 
nedelja od 8. do 14. ure, sreda zaprto
Dušan Jemec s.p., Stari trg 10, Lukovica
T: 01 7235 146, M: 041 532 483

TELOVADBA ZA VSAKOGAR 
VRTEC MEDO, Zaboršt 2, Prevoje pri Lukovici
Torek  ob 18.30:  Pilates / Pilates flow 

 ob 19.30:  Zdravo in intenzivno
Četrtek  ob 18.50:  Preprečujmo osteoporozo in bolečino

 ob 19.50:  Zdravo in zmerno 

OŠ KRAŠNJA
Sreda ob 20.00:  Zdrava hrbtenica / Zdravo in zmerno

Cena: 70 €  (1x na teden, 4 mesece)
 60 €  (2x na teden, 2 meseca)

Telovadba bo potekala od 4. oktobra do konca maja.  
Vabljeni!

Informacije na tel.: 
01 56-26-736, 040-209-299 (do 12h), 040-323-393

Informacije o ostalih fizioterapevtskih 
storitvah in zanimivih tečajih na  

www.svetzdravja.si



Rokovnjač30 ZAHVALe

Glej, zemlja si je vzela, kar je njeno. 
A kar ni njeno, nam ne more vzeti. 
In to, kar je neskončno dragoceno, 
je večno in nikdar ne more umreti. 
                                              (S. Makarovič)

ZAHVALA
V 78. letu starosti nas je zapustila 
naša draga mama, babica, prababica in tašča

MArIJA KArner
po domače Karnerjeva Minka 
iz Jelše nad Blagovico

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izre-
čena sožalja, podarjeno cvetje, sveče in svete maše in vsem, ki ste 
nam v teh težkih trenutkih stali ob strani in nam nesebično poma-
gali. Hvala gospodu župniku Jožetu Vrtovšku in pogrebeni službi 
Vrbančič za lepo opravljen pogrebni obred in ljudskim pevcem iz 

Blagovice za ganljivo petje.

Iskrena hvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, 
in vam bo ostala v spominu.

Vsi njeni

Bolečina se da skriti,
pa tudi solzo zatajiti,
le ljubega, skrbnega moža,očeta,
nihče nam ne more več vrniti!

ZAHVALA

Ob tragični in boleči izgubi našega 
ljubega moža, atija, dedija in tasta 

MAtJAŽA BrODArJA 
iz Krašnje

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, 
prijateljem, znancem in vaščanom za podarjeno 

cvetje, sveče, svete maše in izraze sožalja.

Zahvala Boži Požar in Francu Novaku 
za poslovilni govor, gospodu župniku Antonu Potokarju 

za lepo opravljen pogreb. Hvala tudi pogrebni službi Vrbančič 
in vsem njihovim sodelavcem za zelo skrbno opravljeno pogrebno 
slovo in njihovim pevcem za lepo odpete pesmi. Hvala tudi družini 

Močnik, posebej pa Romani Žavbi in Damjani Dolinšek.

Vsi njegovi

Čeprav tvoj glas se več ne sliši,
beseda tvoja v nas živi,
povsod te slišimo mi vsi!

V SPOMIN

MArJAn POZnIČ
(1957-2010)

Avgusta je minilo eno leto, odkar se je od nas poslovil 
naš mož, oče, brat, stric in prijatelj Marjan Poznič. Zahvaljujemo 
se vsem, ki ste nam v času težkih trenutkov priskočili na pomoč 
in nam še danes stojite ob strani. Hvala tudi vsem, ki se Marjana 

spominjate v molitvi, mu prižigate sveče na pokopališču 
in ga ohranjate v lepem spominu. 

Iskrena hvala wtudi vsem nogometašem, 
ki ste njegov spomin počastili z udeležbo 

na prvem Marjanovem memorialu v Zlatem Polju.

Vsi njegovi

Kaj ptičici je,
žalostno v grmovju žvrgoleva, 
zakaj pesmi več kakor prej, 
veselih ne prepeva?
                                              (Simon Jenko)

ZAHVALA
V 80. letu nas je zapustil dragi ata, dedek in brat

IVAn ŠUM 
iz Krašnje 6

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam izrekali sožalje, darovali za svete 
maše, cvetje ter sveče in ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Zahvala g. župniku Potokarju za lepo opravljen pogrebni obred 
s sveto mašo in pevcem Dominika Krta iz Stranj. Posebej se 

zahvaljujemo dr. Lobodovi in sestri Vanji. Zahvala tudi gasilcem 
in praporščakom, Božici Požar in Francu Novaku za poslovilni govor 

ter pogrebni službi Vrbančič za skrbno opravljen pogreb.
Hvala vsem, ki našega ata nosite v svojem srcu in postojite na 

njegovem grobu.

Vsi njegovi

Berite nas tudi na www.kamniske-novice.si!

Trženje oglasov za glasilo Rokovnjač:

Tel.: 01 839 64 00
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VEIT TEAM d.o.o., Čufarjeva ulica 24, Vir, 1230 Domžale, www.veit-team.si
Pooblaščeni prodajalec in serviser za vozila znamk FIAT, FIAT PROFESSIONAL,
LANCIA, ALFA ROMEO, ter odslej tudi za FORD.

Ali čutite razliko? Začutite jo skupaj z nami.
V soboto, 1. oktobra 2011, bomo ob 11. uri  v Avtosalonu VEIT  
na Čufarjevi ulici 24 v Domžalah  odprli vrata za vse ljubitelje  
vozil znamke FORD in za tiste, ki boste to šele postali.

Program: Predstavitev in ogled podjetja Veit, testne vožnje, 
družabne igre s praktičnimi nagradami, nastop trebušnih  
plesalk, skupina Gamsi od 12. do 17. ure, hrana, pijača,  
promocijski popust

Glasilo občine Lukovica



 
 

●  Stanovanja so skrbno načrtovana in prilagojena starejši populaciji.
●  Dodatno udobje prispeva tudi 24-urna nujna pomoč prek klicnega centra pa tudi 

socialna in zdravstvena oskrba.
●  Vsako stanovanje ima balkon ali atrij in parkirno mesto v podzemni garaži.
●  Lokacija je umaknjena iz mestnega vrveža v naravo, 
 a je hkrati le 5 minut hoje do centra Kamnika.
●  Parkirno mesto 10.000 EUR z DDV 
●  Lokacija je v neposredni bližini doma starejših občanov Kamnik
● Vsako stanovanje z nakupom preide v 100% last kupca, ki lahko stanovanje proda, 

zapusti ali podari prosto komurkoli, oziroma ob smrti preide v last dedičev.

DOLENJGRAD
Gradbeno podjetje d. o. o.
Pod Hruševco 30, 1360 Vrhnika
Tel.: 01 750 72 00
Fax: 01 750 72 10
E-pošta: tajništvo@dolenjgrad.si
www.dolenjgrad.si

Tip stanovanja Površine stanovanja

Garsonjera od 29,92 m2 + parkirno mesto

Enosobno od 42 m2 + parkirno mesto

Enoinpolsobno od 48 m2 + parkirno mesto

Dvosobno od 55 m2 + parkirno mesto

Zagotavljamo konkurenčne cene!PRVA FAZA VSELJIVA TAKOJ

Želimo vam zagotoviti varno in mirno starost.


